
Denk mee over 
evenementlocaties 
in Arnhem

Uitwerken stellingen  
online participatietraject



PA
G

IN
A

2
O

N
D

ERW
ERP

U
itw

erken stellingen online p
articip

atietraject

Inhoud

Inleiding 3
Opzet participatietraject  3
Resultaten van de stellingen 3
Resultaten van ‘Prikken op de Kaart’ 4
Toelichting op veelgenoemde locaties en onderwerpen 5
Vervolg 7

Stelling 1:  Ik bezoek wel eens een evenement of festival 8
Eens 8
Oneens 8

Stelling 2:  De variatie in aanbod van festivals en evenementen is voldoende. 9
Eens 9
Oneens 9

Stelling 3:  Er zijn genoeg evenementen waar iedereen zich welkom voelt 10
Oneens 10

Stelling 4:  Evenementen moeten meer in mijn eigen woonomgeving zijn 11
Eens 11
Oneens 11

Stelling 5:  Goed dat er meer evenementen en festivals in de binnenstad zijn 13
Eens 13
Oneens 13

Stelling 6:  Evenementen en festivals horen thuis in onze parken 16
Eens 16
Oneens 16

Verwerking reacties prikken op kaart 20
Diverse locaties 20
De Parklocaties 22

Reacties op de Facebook-advertentie 28

Reactie per mail n.a.v. meedenken in arnhem 29



PA
G

IN
A

3
O

N
D

ERW
ERP

U
itw

erken stellingen online p
articip

atietraject
Inleiding

In 2021 is beleid vastgesteld hoe we in Arnhem omgaan met het houden van evenementen 
in de openbare ruimte en welke algemene regels daarbij gelden. Dit beleid werken we nu 
uit in zogeheten locatieprofielen. Daarbij nemen we graag ideeën en verbetervoorstellen  
van inwoners en belanghebbenden mee. Met hun expertise kunnen we de profielen per  
evenementenlocatie aanscherpen en verbeteren. In de locatieprofielen komt straks per  
evenementenlocatie het volgende te staan: 

• een beschrijving van de locatie

• de voorzieningen ter plaatse

• de richtlijnen voor het gebruik

Opzet participatietraject 

We hebben gebruik gemaakt van ons participatieplatform www.meedenken.arnhem.nl.  
Inwoners en belanghebbenden konden van 8 tot en met 28 oktober 2022 online meedenken via:

1.  Stellingen: Arnhemmers kregen zes stellingen voorgelegd waarbij ze konden aangeven of 
ze het eens of oneens waren met de stelling en toelichting konden geven op hun keuze.

2.  ‘Prikken op de kaart’: Inwoners konden een bestaande (of gewenste) evenementenlocatie 
op de kaart van Arnhem markeren en daarbij tips, verbetervoorstellen en ideeën aangeven. 

Daarnaast heeft een klein aantal Arnhemmers gereageerd per mail, telefonisch of via social 
media. Deze reacties hebben we ook opgenomen in dit document. Deze reacties zijn terug 
te lezen in Bijlage 3 (Opmerkingen op Facebook en via mail). 

We hebben de participatieronde via verschillende communicatiekanalen bekend gemaakt 
om zoveel mogelijk inwoners, ondernemers, organisatoren, belangengroepen en andere 
belanghebbenden te bereiken. We hebben gebruik gemaakt van: 

• lokale media zoals Arnhemse Koerier, ArnhemMail, persbericht en wijkmedia.

• een social media campagne, specifiek gericht op jongeren tot 25 jaar en/of festivalbezoekers.

•  een mailing naar bewonersplatforms, ondernemers, groengroepen, cultuurorganisaties 
en evenementorganisaties.

Ruim 500 inwoners reageerden op de stellingen. In vergelijking met andere participatietrajecten 
op www.meedenken.arnhem.nl is dit een hoge respons. 

Resultaten van de stellingen

In de tabel hieronder staat het overzicht van hoeveel inwoners hebben gereageerd op de 
stellingen. In Bijlage 1 (Reacties per stelling) zijn alle reacties terug te lezen. 

stelling eens oneens reacties

1. Ik bezoek wel eens een evenement of festival 
605 124 16

2.  De variatie in aanbod van festivals en  
evenementen is voldoende.

460 150 16

3.  Er zijn genoeg evenementen waar  
iedereen zich welkom voelt

471 84 12

4.  Evenementen moeten meer in mijn eigen  
woonomgeving zijn

191 364 32

http://www.meedenken.arnhem.nl
http://www.meedenken.arnhem.nl
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stelling eens oneens reacties

5.  Goed dat er meer evenementen en  
festivals in de binnenstad zijn

430 123 35

6.  Evenementen en festivals horen thuis  
in onze parken 

297 298 85

Financiële en fysieke toegankelijkheid
Bij de 3e stelling kwam een aantal reacties over de toegankelijkheid van evenementen. Zo-
wel voor mensen met een beperking als mensen met een kleine portemonnee. De gemeente 
Arnhem heeft het budget voor evenementen verhoogd. Organisatoren kunnen hierdoor 
meer subsidie aanvragen voor hun evenement en zo de toegangsprijs verlagen of het 
evenement gratis toegankelijk maken. Voor het toegankelijk maken van evenementen voor 
mensen met een beperking werkt de gemeente Arnhem samen met organisatoren en het 
APCG via de zogenoemde Arnhemse Standaard Toegankelijkheid (AST) voor evenementen. 
Meer informatie over de AST is te vinden op www.cultuuracademy.nl.

Evenementen in woonomgeving
De 4e stelling kent de hoogste negatieve respons. De meeste mensen die gereageerd heb-
ben, vinden dat evenementen niet thuishoren in een woonomgeving. Als er evenementen 
in de woonomgeving zijn, dan graag incidenteel, kleinschalig en zonder geluidsoverlast. De 
mensen die het eens zijn met de stelling vragen om meer evenementen in Arnhem Zuid.

Evenementen in de binnenstad
Personen die het eens zijn met de 5e stelling geven onder meer aan dat het Arnhem aan-
trekkelijk maakt, dat de binnenstad centraal ligt en dat evenementen horen bij een levendi-
ge binnenstad die daar op ingericht is. Personen die het niet eens zijn met de stelling wijzen 
met name op de geluidsoverlast en de overlast door bezoekers. Zij vinden dat handhaving te 
wensen overlaat. 

Evenementen in parken
Respondenten waren het meest verdeeld over de stelling dat evenementen en festivals 
thuishoren in onze parken. Personen die het niet eens waren met deze stelling vinden dat 
evenementen horen in de binnenstad of op versteende locaties. Als er evenementen in 
parken gehouden mogen worden, dan moet dat in verhouding tot natuur en draagkracht 
van het park. Personen die het eens zijn met de stelling noemen het imago van Arnhem 
als parkenstad en vinden dat evenementen een extra dimensie geven aan de diversiteit van 
onze parken. 

Resultaten van ‘Prikken op de Kaart’

Onze oproep voor het plaatsen van verbetervoorstellen, tips en ideeën op de kaart heeft 47 
reacties opgeleverd. In de tabel hieronder een overzicht van de locaties waarop gereageerd 
is. In Bijlage 2 (Reacties Prikken op de Kaart) zijn alle genoemde opmerkingen terug te lezen.

prikken op de kaart evenementenlocaties Aantal reacties aantal reacties

Overig
19

Park Immerloo
11

Stadsblokken
7

Ronde Weide
4

Park Sonsbeek
4

Park Presikhaaf
2

http://www.cultuuracademy.nl
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Toelichting op veelgenoemde  
locaties en onderwerpen

De suggesties, tips en adviezen uit het onderdeel ‘Prikken op de kaart’ en de reacties op de 
stellingen behandelen we hieronder. Daarnaast bespreken we deze uitkomsten binnenkort 
ook met evenementenorganisatoren. Waar mogelijk verwerken we de opmerkingen in de 
nieuwe locatieprofielen. 

  Locaties

Meer evenementen in Arnhem Zuid
Veel inwoners vragen naar meer evenementen in Arnhem Zuid. Momenteel zijn daar vier 
evenementenlocaties: De parken Immerloo en Westerveld, Stadsblokken en park Lingezegen. 
We gaan de komende tijd in gesprek met evenementenorganisatoren om te onderzoeken of  
er meer evenementen en festivals in Arnhem Zuid georganiseerd kunnen worden.

Park Immerloo
Dit park wordt veel genoemd in de reacties. Er wordt met name gereageerd op een andere 
respondent die het voorstel doet om het voorzieningenniveau in het park op te schalen 
voor evenementen. Veel respondenten vinden het park niet geschikt voor evenementen. Zij 
noemen geluidsoverlast en parkeerdruk als minpunten en vinden dat het park een plek van 
rust moet zijn. 

Stadsblokken
Stadsblokken is een evenementenlocatie dichtbij Arnhem Zuid. Hier worden vaak de grotere 
evenementen gehouden. Vorig jaar heeft de eigenaar van het evenemententerrein klachten 
ontvangen over geluidsoverlast van het Free Your Mind festival. De gemeente en eigenaar 
van het terrein gaan in gesprek over het soort evenementen dat op Stadsblokken plaatsvindt. 

Park Lingezegen
Park Lingezegen is een evenementenlocatie die grenst aan Arnhem Zuid. Park Lingezegen 
ligt op het grondgebied van de gemeente Overbetuwe. Het is de gemeente Overbetuwe die 
vergunningen verleent voor de evenementen die in het park mogen plaatsvinden. Op deze 
vergunningverlening heeft de gemeente Arnhem geen invloed.

Park Sonsbeek
Respondenten noemen met name geluidsoverlast en parkeerdruk in de wijken. Zij vinden 
het park meer geschikt voor natuurbeleving, rust, sport en ontspanning en kleinschalige 
evenementen zonder geluidsoverlast. Grote evenementen vinden zij niet passen in het park.

  Onderwerpen

Geluid
We hebben veel reacties gekregen over geluid en geluidsoverlast. In het nieuwe locatie-
gebonden evenementenbeleid (2021) zijn maximale geluidsnormen vastgelegd. Deze 
algemene kaders vertalen we door naar maatwerk per locatie. We voeren voor iedere locatie 
een akoestisch onderzoek uit zodat we weten wat per locatie passende geluidsnormen zijn. 
We laten ook onderzoeken welk geluidsniveau verschillende evenementen nodig hebben 
voor een goede beleving van de bezoeker en met welke technieken dit bereikt kan worden 
zonder dat dit leidt tot (meer) geluidsoverlast voor de omgeving. De organisator van een 
evenement is altijd verplicht om het geluid tijdens het evenement te monitoren. 

Geluid bij evenementen in een drukker wordende stad is een complex fenomeen. Zo is 
bijvoorbeeld geluidsverplaatsing onderhevig aan veel invloeden (wind, temperatuur). Ook de 
ervaring van overlast is verschillend en van veel factoren afhankelijk. Uit de evaluatie van 
geluidsnormen van de gemeente Groningen lijkt het naar beneden bijstellen van geluid-
normen bij evenementen niet persé te leiden tot een daling van de ervaren overlast. (Bron: 
Evaluatie geluidsnormen strategisch Onderwerp evenementenbeleid Groningen 2018). 
Beleidsmatig gaat het om een vraagstuk waar een balans moet worden gevonden tussen 
tegengestelde belangen. Om de balans te bewaken, volgen wij landelijke ontwikkelingen op 
het gebied van geluid en geluidshinder en blijven we in gesprek met inwoners en belang-
hebbenden over mogelijke oplossingen van de ervaren overlast.
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Handhaving bij overlast
Een aantal reacties ging over verschillende vormen van overlast en handhaving: parkeeroverlast, 
overlast door bezoekers, afval en geluidsoverlast. De gemeente Arnhem hanteert de volgende 
maatregelen om overlast te beperken:

•  Organisatoren zijn bij grote evenementen verplicht om omwonenden schriftelijk te 
informeren en een telefoonnummer te vermelden waarop zij bereikbaar zijn tijdens 
het evenement. 

•  We zorgen ervoor dat relevante telefoonnummers om overlast te melden goed vindbaar 
zijn op onze site. 

•  We stellen een gastheer of -vrouw voor evenementen aan vanuit de gemeente. Deze persoon:

 – begeleidt organisatoren voor, tijdens en na het evenement.

 – organiseert een voor- en naschouw.

 –  kijkt samen met de organisator of het evenement volgens de voorwaarden wordt 
opgebouwd en ingericht.

 –  signaleert bij knelpunten en schakelt met gemeentelijke diensten. De gastheer of 
-vrouw heeft geen handhavende taken, maar kan wel handhaving inschakelen.

Afval en verduurzaming
Een ander veelgenoemd onderwerp was afval. We maken vooraf afspraken met organisatoren 
over het opruimen van afval rondom de evenementenlocatie. Confetti, serpentines, flyers 
e.d. zijn niet toegestaan. Op dit moment zijn we bezig met het verbod op wegwerpplastic 
dat in 2024 van kracht wordt. Daarnaast hebben we twee projectleiders die zich bezighouden 
met het verduurzamen van evenementen. Het voorkomen en hergebruiken/hoogwaardig 
recyclen van afval is hierbij een belangrijk thema. Bij duurzame evenementen horen geen 
dieselaggregaten. Momenteel onderzoeken we de mogelijkheden van milieuvriendelijke 
alternatieven om het gebruik van dieselaggregaten tegen te gaan en deze op korte termijn 
te verbieden voor evenementen.

Verkeer en Parkeeroverlast
Onze evenementenlocaties zijn over het algemeen goed te bereiken met het openbaar 
vervoer (bus en trein). We vragen evenementenorganisatoren om bezoekers te stimuleren 
niet met de auto naar hun evenementen of festivals te komen. Afhankelijk van de omvang 
van het evenement vragen we een organisator om een plan met alternatieve maatregelen 
om parkeeroverlast te voorkomen (bijvoorbeeld het inzetten van pendelbussen). Daarnaast 
vragen we ook wat de organisator regelt om voor voldoende parkeergelegenheid voor fietsen/
scooters te zorgen. Deze eisen komen in de locatieprofielen te staan en hierover maken we 
afspraken in de vergunning.

Flora en fauna
In de reacties op de stellingen over evenementen in parken hebben veel respondenten de 
(nadelige) effecten van evenementen op de natuur benoemd. Ons uitgangspunt is dat een 
evenement geen onherstelbare schade aan de openbare ruimte mag veroorzaken. Dit geldt 
dus ook voor flora en fauna in de openbare ruimte. De komende periode ontwikkelen we 
natuurtoetsen voor evenementenlocaties in een groene omgeving. We brengen (kwetsbare) 
flora en fauna in beeld en stellen verzachtende (mitigerende) maatregelen voor om natuur-
schade te voorkomen. 
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Onderzoek naar effect van evenementen op natuur

Er is op nationaal en internationaal niveau enig onderzoek gedaan naar het effect van 
evenementen op de natuur1. De evenementen waar onderzoek naar is gedaan richtten 
zich op verstoring door geluid, verlichting, aanwezigheid van mensen en betreding van de 
habitat. Deze evenementen hadden mitigerende (verzachtende) maatregelen genomen 
om nadelige effecten op flora en fauna te voorkomen. 

Broedende vogels en vleermuizen
In alle gevallen waarbij het effect op broedende vogels werd onderzocht zijn geen negatieve 
effecten gevonden als gevolg van het festival. In 2012 is tijdens het festival Amsterdam 
Open Air onderzocht of het festival effect had op de foerageeractiviteiten van vleermuizen. 
Er werd geen effect waargenomen in foerageeractiviteit voor en na het festival. Naast de 
foerageeractiviteit is ook onderzocht of er effect was op kraamkolonies van vleermuizen in 
de nabije omgeving. Ook hier werd geen verstoringseffect waargenomen2. 

Uit ander onderzoek3 blijkt dat met goede maatregelen de effecten van verstoring van 
vogels te voorkomen. Deze maatregelen zijn doorgaans eenvoudig uit te voeren:

•  Openingstijden beperken. Bijvoorbeeld na zonsondergang of na 23.00 uur om diersoorten 
die ’s nachts actief zijn gelegenheid te geven om te foerageren.

•  Toegankelijkheid beperken. Bijvoorbeeld onnodige betreding voorkomen door het afsluiten 
van paden, het afschermen of afsluiten van broedbomen, locatie met struikgewas en oevers.

•  Het afstemmen van de inrichting van podia, locatie van foodstands en de inrichting 
looproutes afstemmen broedende soorten die in het gebied voorkomen.

•  Verlichting beperken qua intensiteit en tijd. Niet op bomen en struikgewas richten en het 
licht ’s nachts uit.

Flora en vegetatie
Als er effecten van evenementen/festivals op flora en vegetatie zijn, gaat het om directe 
effecten: mensen of tijdelijk aanwezige constructies bevinden zich op plekken met soorten 
of vegetaties die beschermd zijn of waardevol zijn. Een voorbeeld is Open Air in Amsterdam. 
Daar is in een rapportage voorafgaand aan het festival geconstateerd dat er mogelijk een effect 
is op beschermde planten. Via afrastering als mitigerende maatregel is dit voorkomen.

Vervolg

Verdiepende bijeenkomsten 
Als vervolg op het online meedenken plannen we twee fysieke verdiepende bijeenkomsten 
met direct betrokkenen:

•  Een bijeenkomst over de evenementen in de binnenstad.  
We nodigen hiervoor uit: bewonersplatform 6811, bewoners, jongeren, evenementen- 
organisatoren, de wethouder evenementen, de Teams Leefomgeving en gemeenteambtenaren 
(adviseurs evenementen, openbare orde en veiligheid, vergunningen, duurzaamheid en 
inclusie) en raadsleden. 

•  Een bijeenkomst over evenementen in de parken. We nodigen hiervoor uit: 
Groen Arnhem, jongeren, schouwgroepen, vrienden van Sonsbeek, stichting Immerloop-
ark, evenementenorganisatoren, de wethouder evenementen en de wethouder parken, 
de Teams Leefomgeving en gemeenteambtenaren (adviseurs evenementen, groenbeleid, 
openbare orde en veiligheid, vergunningen, duurzaamheid en inclusie) en raadsleden. 

Het doel van deze bijeenkomsten is kijken wat verbeterd kan worden met oog op een goede ba-
lans tussen leefbaarheid en levendigheid. Ook lichten we de stand van zaken toe van de akoestische 
onderzoeken en het aantal evenementdagen per locatie om het gesprek zo concreet mogelijk te 
maken. Waar mogelijk verwerken we de uitkomsten van de gesprekken in de locatieprofielen. 

1  Dirksen & De Fouw (2016). Effecten van grootschalige commerciële evenementen en muziekfestivals in 
parken en groengebieden op natuurwaarden - review van literatuur.

2 Krijgsveld, Emond & Beuker (2014). Ecologische effecten van Amsterdam Open Air 2014.
3  Krijgsveld, Klaassen & Van der Winden (2022). Verstoring van vogels door recreatie. Literatuurstudie van 

verstoringsgevoeligheid en overzicht van maatregelen.
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Eens

•  Ja, ik ga wel eens naar een evenement in Arnhem. Ik 
ben tegen evenementen waarbij er sprake is van veel 
geluidsoverlast. Die zijn er nu naar mijn mening te veel.

•  De vraag is: bezoek je weleens een festival of  
evenement in Arnhem. Daarop heb ik ‘ja’ geantwoord. 
Hierboven staat: ‘ik stem voor, want’. Dat is volgens 
mij niet de juiste woordkeuze. Dus: ja, ik ga wel eens 
naar een evenement, en nee: ik stem niet altijd voor 
alle evenementen, vooral niet als deze geluidsoverlast 
veroorzaken. Als jullie uitleg willen welk evenement 
ik wel eens bezoek: in het verleden Living Statues en 
Sonsbeek theater avenue.

•  Wie heeft het format voor deze website bedacht?  
Natuurlijk stem ik voor omdat ik wel eens naar een 
festival of evenement ga. Als je meer reacties wilt  
moet je dit soort dingen logischer in elkaar zetten. 
 
Ik stem niet voor of tegen. Ik heb alleen maar gestemd 
dat ik wel eens een evenement bezoek

•  Ik vind het jammer dat het geluid ‘standaard’ te hard 
staat en dat daar vervolgens ook niets aan wordt gedaan. 
Want er wordt gesteld dit is binnen de norm en er is 
vergunning voor afgegeven. Denk dat het goed is om 
eens opnieuw naar de norm te kijken.

•  het is goed dat een gemeente evenementen en festivals 
organiseert; er moet wel op overlast worden toegezien 
en overlast moet tot een minimun worden beperkt.

•  Evenementen in de buurt zorgen voor gezamenlijkheid, 
plezier en binding met de buurt/ dorp. 

•  Ik bezoek wel eens een festival. Niet heel vaak, en liefst 
niet te massaal. Grote lawaaierige festivals met veel 
rommel mijd ik.

•  Ja, ik bezoek graag evenementen in en om de stad. Dit is 
voor mij een belangrijke reden om in een stad te wonen.

•  Arnhem heeft meerdere leuke evenementen en festivals.

•  Ik werk in de evenementen sector dus zie graag meer 
evenementen in Arnhem

Oneens

•  Ik bezoek evenementen, maar dat is in algemene zin en 
gaat over kleinschalige evenementjes in het park. Liever 
geen grootschalige evenementen in het park waarbij 
alles platgelopen wordt. 
De vraagstelling is discutabel, want bij de toelichting 
staat “”Ik stem [voor/tegen], want...””, wat lijkt te sug-
gereren alsof de stemming hier gaat of je evenementen 
wilt bezoeken in onze parken, terwijl de stemming zelf 
meer lijkt te gaan over je profiel, of je vaker evenemen-
ten bezoekt. Dat kan beter!

•  Er zijn op dit moment al meer dan genoeg evenemen-
ten in Arnhem en in Nederland. Ik woon aan de rand 
van de stad maar hoor nog heel vaak muziek van een 
of ander festival in het park, in het centrum of elders. 
Prima dat er evenementen zijn maar het lijkt wel of 
het er steeds meer moeten worden. Zonder rekening 
te houden met inwoners van de stad of met dieren en 
natuur. Nederland lijkt zo langzamerhand een pretpark 
te worden.

•  Ik bezoek geen evenementen want ik houd niet van 
mensenmassa’s en veel geluid (lawaai). Dit is een 
persoonljke keuze en betekent niet dat ik ook tegen 
evenementen ben.

•  Festivals hebben een veel te hoog ‘lawaai-volume’. Het 
wordt hoog tijd dat Arnhem een veilige grens (90 dBa) 
gaat hanteren èn handhaven

•  Koningsdag en nacht ben ik liever de stad uit dan uit 
mijn huis te worden gejaagd door de harde bassen en 
bonken.

• te lawaaiig

Eens 83% Oneens 17%

Stelling 1:  Ik bezoek wel eens een  
evenement of festival
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Eens

•  Vrijwel elk evenement heeft nadelige effecten op natuur 
en milieu. Een toename van evenementen is daarom 
niet gewenst

•  Festival/evenement prima. een feestje af en toe 
moet kunnen. De achilleshiel is de handhaving! Een 
belangrijk punt is ook de zgn. bewonersbrief. Hierin 
dient een 06-nummer opgenomen te worden dat door 
mensen die kunnen ingrijpen bemand is TIJDENS het 
evenement voor het geval er problemen zijn. Alleen 
vermelding van een e-mail adres in de bewonersbrief  
is volstrekt onvoldoende. 
Nog een verbeterpunt: vermeld de link naar de verleende 
vergunning in de bewonersbrief. 
En tot slot: verminder het aantal vergunde DcB’s. Volks-
gezondheid is een taak van de overheid. Daaronder valt 
ook gehoor!

•  Al zou een leuk rockfestival een toevoeging kunnen zijn.

•  Vooral de Trotsmarkt in Sonsbeek is leuk! Misschien wat 
meer van dat soort markten organiserenen niet alleen 
muziekdingen

Oneens

•  Er is vooral veel wat overlast geeft op gebied van  
milieu, rust, geluid. Voor mij hoeven er niet meer  
evenementen, eerder minder, of met minder impact  
op de omgeving

•  De ‘Vind ik leuks werken niet, dus aan iedereen die net 
als ik een hekel heeft aan een zomer vol onnodige over-
last: laten we blijven melden. Niet bij de ODRA, want 
die voeren alleen uit wat anderen voor hen verzinnen. 
Maar bij de beleidsmakers. Als die een vuurwerkverbod 
kunnen doordrukken, dan moet een evenementenverbod 
in de openbare ruimte toch ook lukken? Want die 
geven minstens zoveel overlast dan de 6 (!) maanden 

vuurwerk per jaar (de eerste knal in Zuid was dit jaar 
al half september). Het zou mooi zijn wanneer we de 
zomer weer konden gebruiken om te ontspannen en te 
genieten in plaats van ons te ergeren.

•  Als het om muziekfestivals gaat vind ik het aanbod 
van dance feestjes onevenredig groot, dat geldt in het 
algemeen maar vooral op koningsdag.

•  Aanbod; niet gericht op Arnhemmers, maar; op jongeren 
uit de regio;

•  Er is meer nodig in de zin van; leefbaarheid, gezond-
heid, toekomst van de stad, groen, samenleven, sociaal, 
informatief, hulp, specifiek voor kinderen, creativiteit en 
meer. De festival kant in de letterlijke zin van ‘feesten’ is 
er voldoende.

•  Men geeft de alternatieve festivals ,feesten,en kleine 
groepen meer ruimte , dans; de commercieel succes-
volle; feesten ,dagen en ruimtes

•  Er is te veel aanbod met harde muziek. Daarbuiten 
veel minder.

• er zijn teveel veel kabaal veroorzakende evenementen

•  Er is vooral aanbod voor mensen die houden van harde 
muziek. Meer variatie graag! De doelgroep lijkt voor 
veel evenementen hetzelfde.

•  Er mag wat mij betreft meer diversiteit in het aanbod, 
ook kijkend naar verschillende doelgroepen (cultuur, 
etniciteit, leeftijd, etc.)

•  Op het gebied van foodfestivals en geen dancemuziek 
evenementen zijn de afgelopen jaren het aantal festivi-
teiten teruggelopen. Dat mag beste wat meer zijn!

•  Men gaat er al vanuit dat veel jongeren erop af komen 
want die drinken over het algemeen lekker door. Voor 
kinderen en ouderen is er niets tot heel weinig. Kijk bv 
maar naar Koningsdag en nacht.

Eens 76% Oneens 24%

Stelling 2:  De variatie in aanbod  
van festivals en evenementen 
is voldoende.
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Oneens

•  Er zijn vooral veel grootschalige muziekevenementen 
met veel geluidsoverlast. Het zou leuk zijn als er meer 
kleinschaliger evenementen zijn (zonder geluidsoverlast)

•  Prijzen zijn veel te hoog! Sommige evenementen krij-
gen ook nog subsidie. Gemeente Arnhem kan betaalba-
re prijzen subsidievoorwaarde maken.

•  Er is vooral heel veel voor jongeren maar weinig tot 
helemaal niets voor de oudere bevolking van Arnhem.

•  Een goed voorbeeld van een totaal gebrek aan respect 
voor het sentiment van de eigen inwoners is het 
eerste Bridge to Liberation concert dat aansloot op 
de officiële herdenking bij de Berenkuil. Ik woonde 
destijds in Presikhaaf en had daar een buurman (RIP) 
op leeftijd die er waarde aan hechtte op de traditionele 
manier zijn overleden stadsgenoten en familieleden te 
herdenken. Ik nam hem ieder jaar mee, een taak die 
niet makkelijk was door de steeds verder oprukkende 
parkeerautomaten, tot dat beruchte moment. “Alsof ze 
verdomme op 4 mei om 5 over 8 de bevrijdingsfestivals 
laten beginnen!” Hij heeft zich er gelukkig/helaas maar 
1 keer over op hoeven winden, maar het geeft wel aan 
dat tradities en de behoeftes van kwetsbare inwoners 
soms ondergeschikt moeten blijven aan commerciële 
belangen. Zodat iedere inwoner van Arnhem zich te 
allen tijde thuis blijft voelen in haar/zijn Arnhem.

•  Er zijn te weinig prikkelarme evenementen, en bij 
de andere wordt te weinig rekening gehouden met 
mensen die daar gevoelig voor zijn. Als her per se hard 
moet, doe het dan ergens binnen of ver buiten de stad.

•  Er zijn teveel evenementen met geluidsoverlast als gevolg

•  Neen; ...men gaat er van uit dat het voor iedereen is, dus 
naar de huidige milieu en politiekcorecte gedachte, Nee 
ik mis echt het voor iedereen vrij toegankelijke festivals

•  Of ‘iedereen’ zich thuis voelt weet ik niet maar het is 
hoofdzakelijk voor een overwegend wit publiek.

•  Er zijn te weinig evenementen die voldoende toegankelijk 
zijn voor volwassenen en kinderen met een beperking. 
Zowel rolstoeltoegankelijk als toegankelijk voor mensen 
met een auditieve, visuele of mentale beperking.  
Zolang dit niet wordt verplicht bij een subsidie- of  
vergunningaanvraag gebeurt er te weinig mee en  
zitten gezinnen thuis. Waarom niet vaker expertise 
apcg en bijzonder in Arnhem inschakelen?

•  Er zijn nog steeds te veel evenementen waar je met een 
beperking (volwassene of kind) onvoldoende mee kunt 
doen. Of doordat het terrein niet toegankelijk genoeg 
is, of dat de activiteiten onvoldoende zijn afgestemd.

•  ik denk dat er veel evenementen zijn waar alleen mensen 
met voldoende geld heen kunnen. een avondje Hoog-
te80 festival of Theater avenu is niet voor iedereen 
betaalbaar. Hierdoor komt er ook een bepaald soort 
publiek (niet gemeleerd) waardoor niet iedereen zich 
welkom zou kunnen voelen

•  Nu in de tijden van crisis is het onmogelijk om iedereen 
tevreden te houden/krijgen. Wanneer men voor een 
slokje drank bijna €4,- moet betalen dan is 1+1 gauw 
berekend en neemt men zijn drank gewoon mee. 
Natuurlijk hebben de organisator kosten maar zeur 
dan niet als iemand zijn eigen drank meeneemt naar 
een evenement omdat deze geen geld heeft voor een 
té dure slok. Wanneer we naar de vergunningskosten 
kijken per cayegorie evenement dan is het al een hab-
bekrats die zij betalen om een evenement te houden. 
De kosten voor de gemeente zijn beduidend hoger 
wanneer zij alles af moeten lopen om te repareren en 
op te ruimen. De extra kosten worden weer verhaald 
op de inwoners Nog te zwijgen over dat elk evenemnt 
keihard moet met donderende bassen, ouderen blijven 
dan al weg en zijn niet welkom eigenlijk.

Eens 85% Oneens 15%

Stelling 3:  Er zijn genoeg evenementen 
waar iedereen zich welkom 
voelt
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Eens

• In presikhaaf park wordt weinig georganiseerd

•  Het lijkt me leuk als er meer festivals in Arnhem zuid geor- 
ganiseerd worden. Er is veel ruimte op de schuytgraaf!

•  OV naar en parkeren in de stad zijn voor menigeen on-
betaalbaar geworden. Voorwaarde is wel dat het geluid 
beperkt blijft tot het gebied waar het evenement zich 
afspeeld. Dus geen straatfeesten die met een professi-
onele installatie worden opgeluisterd, waardoor ze aan 
de andere kant van de wijk te volgen zijn alsof het zich 
in je achtertuin afspeelt.

•  Ik vind dat er te weinig evenementen in Arnhem Zuid 
georganiseerd worden.

•  Belangrijk dat evenementen (mits niet te overlast- 
gevend) zich tussen de mensen bevinden ipv een  
veraf gelegen anonieme festivalterrein.

•  Arnhem zuid is totaal ondervertegenwoordigt qua activi-
teiten terwijl er meer dan de helft van de bevolking woont

•  Kleinschalige evenementen, leuk, kort durend, ge-
luidsarm, inspirerend en voor ieder wat wils gericht op 
toekomst van de stad, creativiteit, gezondheid, samen-
leven, hulp, wonen en verbetering, mooi maken van de 
buurt, theater en meer zijn van belang

• Meer focus op Arnhem Zuid

•  Ik zou het best leuk vinden als er wat meer festiviteiten 
zouden zijn in arnhem zuid. Bv park lingezegen was 
ooit ook een festivallocatie ingetekend

•  Er mogen wat mij betreft meer evenementen komen in 
Arnhem Zuid.

• Meer evenementen in Arnhem Zuid!

Oneens

•  Er ziijn In Arnhem Zuiid te weing evenementenlocaties. 
Het immerloopark leent zich bij uitstek voor kleine 
evenementen, zoals (kleine) festivals,cult markten en 
sportevenementen. Neem aub contact op met Stichtng 
park immerloo, een buurtcomité dat streeft naar meer 
activiteiten en voorzieningen in het immerloopark.

•  Ik heb als ik probeer te slapen regelmatig last van de  
festivals. De festivals bij de John Frostbrug zijn als de 
wind verkeerd staat goed te horen in de wijk Het Duifje.

•  Evenementen met geluidsoverlast graag zover mogelijk 
buiten de stadsgrenzen. Dan kunnen wij gewoon slapen.

•  Voor een evenement is het niet erg om op de fiets te stap-
pen, vaak is de directe woonomgeving ook niet geschikt 
voor een evenement gezien het verkeer en het geluid.

•  Ik vind dat er al meer dan genoeg = te veel, evenementen 
zijn in Sonsbeekpark. Dat is mijn directe woonomgeving.

•  Evenementen geven naast plezier ook overlast en dat 
hoort niet (of hoogstens incidenteel) in een woonwijk.

•  De HAN heeft evenementen op het eigen terrein en in 
Park Presikhaaf. Dat duurt dan meerdere dagen en gaat 
gepaard met veel geluidsoverlast (geen muziek maar 
mn harde bass-geluiden / gedreun; in de omgeving). 
Een dergelijk groot evenement, feest kan beter op daar-
voor beter geschikte plaatsen worden geregeld ipv 
midden in woonwijken.

•  Ik woon aan de rand van de stad, ben daar gaan 
wonen omdat het daar 12 jr geleden rustig was. Dat 
is nu steeds minder want je hoort de herrie van de 
festivals die er zijn in het centrum, hoogte 80, het 
sonsbeekpark en de evenementen op het sportveld. 
Het lijkt wel of Arnhem een groot pretpark moet 
worden maar er wonen ook nog bewoners die geen 
zin hebben in de hele dag herrie want het is vrijwel 
altijd met knalharde muziek...

Stelling 4:  Evenementen moeten meer in 
mijn eigen woonomgeving zijn
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•  Evenementen geven altijd een of ander vorm van over-

last voor de omgeving. Evementen horen daarom niet in 
de woonomgeving. Omvangrijkr evenementen op een 
daarvoor aangwezen evenementen terrein. Kleine evene-
menten met weinig geluidsoverlast kunne ook in parken.

•  Zolang de evenementen zoveel geluidsoverlast veroor- 
zaken stem ik tegen. De ‘geluidsnorm’ is standaard te hard. 
Hier moet mijn inziens opnieuw naar worden gekeken. 
Het is toch van de zotte dat bijvoorbeeld doorvene-
menten in Meijderswijk, waar ik ca. 2 km hemelsbreed 
vandaan woon,de ramen resoneren van de bassen en 
dat je het op de grond voelt. En dat ik vervolgens mag 
wachten tot het is afgelopen, zodat ik kan gaan slapen 
om de volgende dag weer te kunnen werken. 
Ik moet er niet aan denken dat in iedere woonwijk in 
Arnhemzulke geluidsoverlast evenementen zijn.

•  geluidsoverlast van Hardbase achtige evenementen 
in Gelredome. Wij wonen relatief ver van Gelredome, 
maar door de bass lig ik de hele nacht wakker. Ook als 
dat “maar”een paar nachten per jaar is. Ik gun iedereen 
zijn pleziertje, maar de nacht is voor mij om te slapen.

•  Wat is er tegen om voor een evenement een stukje te 
reizen? Evenementen moeten vooral daar waar dat 
goed kan en waar er voldoende voorzieningen zijn. 
Daarbij moet ook rekening worden gehouden met 
de overlast voor omwonenden. Het Immerloopark 
bijvoorbeeld is beslist ongeschikt omdat evenementen 
inbreuk maken op de natuur, (het is nota bene een 
waterwingebied!), er geen (parkeer)voorzieningen 
zijn en evenementen vooral leiden tot overlast bij de 
direct omwonenden. Jammer dat veel mensen vinden 
dat dit mooie park maar moet worden opgeofferd aan 
‘evenementen’.

•  Het is juist als inwoner van Arnhem leuk om ook kennis 
te maken met andere parken in de stad, die in je eigen 
stad, dus ook goed bereikbaar zijn

•  Alsjeblieft niet nog meer in het Immerloopark! Er is 
zoveel overlast voor natuur en omwonenden! Het is 
onderhand wel klaar daar!!!

•  Evenementen horen niet in ene woonomgeving, 
hoogstens de binnenstad, evenementen zouden ook 
niet belastend voor de natuur moeten zijn zoals in  
de parken, er zijn in arnmen genoeg pleinen waar 
een evenement georganiseerd kan worden (Markt  
in Centrum, bij Gelredome)

•  Het is toch wel erg veel lawaai, meestal het gedreun 
van de bassen

•  Als ze maar goed bereikbaar zijn, met extra focus op 
duurzaam vervoer zoals lopen, fietsen en OV. Genoeg 
en bewaakte fietsenstalling.

•  Ik woon in de stad waar al heel veel gebeurt. Vooral  
Koningsnacht en Koningsdag is echt een aanslag op 
mijn leefomgeving. Leuk voor 1 avond, maar 2 avonden 
achter elkaar tot 2400 uur herrie (dit jaar de eerste 
nacht tot 00.30 uur) is te veel, zeker als je de dag erna 
gewoon moet werken. Ook de concerten/festivals bij 
Strand Zuid/Meinerswijk, geven veel lawaaioverlast. Je 
krijgt als buur ook geen kans meer gratis op bezoek te 
gaan. De eindtijd mag hier wat mij betreft naar beneden; 
dit geldt ook voor Strand Zuid zelf: op zondagavonden 
staat de wind nietaltijd gunstig en dan is alles letterlijk 
te volgen tot soms wel 24.00 uur...

•  Ik heb veel last van geluidsoverlast van al die buiten- 
evenementen. Niet nog meer in de buurt graag.

•  Nee dank je. Tegenwoordig zijn er steeds meer evene-
menten buiten ipv in een hal of iets en dan hoor je dat 
mijlenver en lig je dus wakker totdat het is afgelopen 
incl de kids!
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Eens

•  Binnenstad is centrale plek. Sommige evenementen 
lenen zich goed voor het centrum, waar de combinatie 
met winkels en horeca het evenement beter maakt. 
Denk aan Koningsdag, Living Statues, Kerstmarkt 

• de binnenstad mag best wat bruisender.

•  Goed voor het imago, de bekendheid en economische 
motor van ons stadje

•  De binnenstad is ontmoetingsplaats voor alle Arnhem-
mers! Wie in de binnenstad wil wonen moet gastvrij zijn

•  Ik vind het super goed dat Arnhem zulke mooie evene-
menten heeft. Waar ik minder goed tegen kan, is dat ik 
vaak in de stad loop en dan zie ‘oh komt er een evene-
ment?’. Als ze de locatie aan het opbouwen zijn. Dat is 
jammer. Inwoners weten niet dat er evenementen zijn. 
Ik woon in het centrum en ik heb dit afgelopen jaren 
meerdere keren meegemaakt.

•  Evenementen passen bij een binnenstad maar het 
hoeft ook niet elk weekend te zijn. Want evenementen 
in de binnenstad zijn ook ver daarbuiten nog goed te 
horen. Dus liever niet elk weekend een groot feest, dat 
is niet fijn voor de bewoners van het centrum maar 
ook bewoners van de naastgelegen wijken en soms ver 
daarbuiten kunnen de muziek tot ver in de nacht nog 
goed horen.

•  Mits deze gelijk lopen met de openingstijden van de 
winkels en daarna afgelopen zijn. Nu zie je vaak dat 
ze overlopen in een luidruchtig evenement waar de 
geluidskraan vol open gaat, met als gevolg dat oudere 
mensen en gezinnen met jonge kinderen verspreid 
over de hele stad niet meer kunnen kiezen wanneer 
ze naar bed gaan. Als er meerdaagse evenementen op 
de Stadsblokken zijn (waar ik hemelsbreed meerdere 
kilometers vanaf woon) neem ik de maandag erna vrij 
om bij te kunnen slapen, omdat ik financieel gezien 
geen mogelijkheden heb de stad te ontvluchten. Dat is 
toch van de zotte?

• J a, super belangrijk dat er af en toe festivals zijn in de 
Binnenstad. De Binnenstad moet levendig zijn en een 
plek waar mensen elkaar ontmoeten.

•  Het is goed om de parken meer te ontzien en Evene-
menten naar de stad te verplaatsen. Muziek zoveel 
mogelijk binnen.

•  Meer vind ik logisch als centrale plek, maar er zou ook 
meer (kleinschalig) in verschillende wijken kunnen zijn

•  Maar natuurlijk! Anders zou het een saaie binnenstad zijn!!!

•  Daar horen de oude geannuleerde festivals zoals de Harley 
dag ,Zomercarnaval, En de levende standbeelden thuis

•  In de binnenstad valt de overlast in het algemeen mee. 
De binnenstad is daarop ingericht en zorgt voor levendig-
heid. Ook hier rekeninghouden met de omwonenden.

• Centraal gelegen en goed bereikbaar voor iedereen

•  Dat maakt de stad aantrekkelijk. Wel een voetnoot; let 
op de bereikbaarheid van de stad. Zorg voor alternatieve 
verkeersroutes of maak pendelen aantrekkelijk. sector 
dus zie graag meer evenementen in Arnhem

Oneens

•  De binnenstad is een permanent evenementengebied 
geworden. Het is één groot dranklokaal. Terrassen dringen 
steeds verder op. Horecabazen eigenen zich openbare 
ruimte toe en bezetten pleinen en smalle straten 
permanent met meubilair. Ze bouwen er zelfs wanden 
omheen. Politiesirenes zijn ‘s avonds steeds vaker te 
horen. De Gemeente mag terughoudender zijn met 
terrasvergunningen. De corona-vrijstelling was tijdelijk. 
Stop er ook weer mee. Dring de terrassen terug.

•  Nee, geen geluids- en verkeersoverlast gevende  
evenementen in de binnenstad. Graag ver buiten  
de stadsgrenzen

Eens 78% Oneens 22%

Stelling 5:  Goed dat er meer evenementen 
en festivals in de binnenstad zijn
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• teveel betaalde evenementen in openbare parken

•  Begrijp de behoefte aan evenementen wel maar 
waarom wordt er vrijwel geen rekening gehouden met 
bewoners van de binnenstad en omstreken en worden 
wij steeds maar opgezadeld met overlast van geluid 
en het geen maat kunnen houden door bezoekers. Er 
is normaal al geen handhaving in het centrum bij eve-
nementen is dit niet anders. Een oproep aan de raad 
neem nu is actie... beperk de grote evenementen, 
zorg dat de (kleine) organisaties zich aan normen en 
tijden houden, handhaaf en stop met dat slappe beleid 
waarbij we continue maar begrip moeten hebben voor 
alles en iedereen...

•  Het lijkt mij het mooiste als de evenementen kleinschalig 
zijn en verdeeld over de stad plaatsvinden. Zo hebben 
alle inwoners de lusten en de lasten. Arnhem-Zuid is 
ondertussen groter dan noord. Het scheelt een hoop 
verplaatsingen als er in zuid meer georganiseerd wordt.

•  Net als in de parken kunnen kleine weinig overlast 
gevende evenementen in de binnenstad, Grotere  
evenementen horen op een evenemententerrein.

•  niet in de parken van de binnenstad, wel op de pleinen 
of beneden de Rijn in zuid

•  Prima dat er af en toe iets in een park gebeurt, maar 
de hoeveelheid evenementen die nu in Sonsbeek 
plaatsvinden gaan ten koste van (het herstel van) het 
park. Ga lekker op de kade staan, daar is het toch elke 
ochtend al een teringbende.

•  De evenementen worden totaal niet gehandhaafd en 
de organisatie is niet te bereiken over de overlast. Ik 
woon in de binnenstad en weet dat dit erbij hoort qua 
geluid, maar een deur die er bijna uitspringt is niet aan-
vaardbaar. Daarnaast gooien mensen tijdens dit soort 
festivals afval door de brievenbus heen, dus hou dronken 
mensen zoveel mogelijk bij woningen vandaan.  
Zet ze op een grasveld neer waar genoeg ruimte is.

•  In het kort, de overlast bij grotere evenementen is 
buiten alle perken, geluidsnormen naar beneden en 
handhaven.

• De binnenstad is klein en vol. Ruimte is beperkt.

•  Het is al druk in de binnenstad en erg veel last van de 
festivalbezoekers ,veel te harde muziek ( gelukkig om 
00.00 afgelopen ) geluidsoverlast, schadelijk voor ieders 
gehoor, verkeersoverlast wat weer schadelijk is voor 
milieu en drankoverlast wat weer leidt tot vernielingen 
, kortom ik ben geen voorstander van dit soort evene-
menten in de binnenstad.

•  Prima, evenementen in de binnenstad maar zorg dat 
overlast beperkt blijft. Ik heb me vreselijk geërgerd aan 
het volume bij “”Free your Mind”” festival dit jaar. Met 
de ramen dicht en de televisie aan hoorde ik nog de 
enorme dreunen doordringen in mijn woning. Dat is 
echt niet normaal. En ook van anderen, uit andere  
delen van de stad, hoorde ik dat het festival overduidelijk 
te horen was. Na een klacht te hebben ingediend bij 
de gemeente kreeg ik tot mijn verbazing te horen dat 
de organisatie binnen de geluidsnormen was gebleven. 
Hoe is het mogelijk? Snel die geluidsnormen bijstellen 
dan zou ik zeggen.. Ik vroeg me ook echt af hoe dat  
voor omwonenden, ouderen, zieken en wie ook moet 

zijn die nog dichter bij het festivalterrein wonen. 
Kennelijk is er behoefte aan muziek die mijlen ver nog 
hoorbaar is maar vergeet niet dat er ook mensen zijn 
die dat absoluut niet hebben!! Ik hoop dat er meer 
protesteren!!

•  ”In de binnenstad”... maar waarom moet het geluid 
dan te horen zijn tot in de zeer verre omtrek: zowel 
(voorbij) Schuytgraaf als ver voorbij Schaarsbergen. Een 
festival in Arnhem lijkt synoniem gezin aan ‘lawaai- 
evenement (Koningsnacht en -dag / Stadsblokken etc.)’

•  Er komen in een rap tempo steeds meer mensen 
wonen in de binnenstad. Dat zorgt er ook voor dat 
er steeds meer mensen overlast ervaren van de hoge 
evenementendichtheid die er nu al is. De meeste 
centrumbewoners gaan tijdens Koningsdag gewoon 
een paar dagen hun huis uit, maar het is natuurlijk niet 
te doen om elke paar weken ergens anders te moeten 
slapen (wat wij nu met ons kind overigens al doen.) 
overigens zou ook weleens kritisch gekeken mogen 
worden naar de evenementen die er nu zijn en de 
geluidsnormen daarvan (gezien de hoge bewoners-
dichtheid in de stad).Want wie heeft bedacht dat het 
een zinvolle aanvulling was op het Late Night Shopping 
event om de hele avond een belachelijk harde drum-
band de hele avond door de stad te laten lopen voor 
letterlijk nul publiek, is natuurlijk idioot. Deze avond 
voelde echt als bewonertje pesten.

•  Ik woon in het centrum, heb niks tegen kleine evene-
menten zonder harde muziek . Maar de koningsnachten 
zijn een nachtmerrie als je er niet van houdt, niks 
gezelligheid, alleen maar om de massa , hormonen  
en drank. De meeste mensen ( die het kunnen betalen 
) gaan hier weg . Trouwens ideaal voor inbrekers !! 
vroeger was het 1 gezellige dag voor het hele gezin 
met een leuke rommelmarkt ,en 1 nacht voor de  
jongeren . Nu is dagenlang overlast door opbouwen  
( geen parkeerplek meer ) en een hoop afval , kots , er 
wordt in tuintjes geplast en je plantjes vertrapt .En van 
3 kanten keiharde muziek de ramen trillen, even naar 
buiten gaan om de hond uit te laten is onmogelijk . 
Nieuwbouw ( dure huizen met privé parkeerplaatsen )
worden wel afgesloten , maar oudere bewoners zijn de 
dupe. De jongeren die hier komen zijn veel uit dorpen 
om Arnhem heen , daar hebben ze lekker rust , en 
hier kunnen ze de beest uithangen Gemeente Arnhem 
STOP met dit soort grootschalige evenementen !!!! 
Maak het weer gezellig .

•  Markten in sonsbeek 1x per maand oké, maar waarom 
(house) evenementen met keiharde muziek en duizenden 
bezoekers die allemaal vinden dat hun auto’s op 
kruipafstand in de omliggende wijken moeten staan? 
Bescherm naast de natuur ook eens de omwonenden 
tegen het bonkende lawaai, de continue stroom auto’s, 
en bezoekers door hun wijk in het weekend. Wanneer  
is er ruimte voor rust? 
En voor degenen die nu gaan roeptoeteren dan moet 
je daar maar niet gaan wonen: we wonen hier al sinds 
ruim VOOR dat het park zo uitgewoond wordt door al 
die evenementen

•  Meer dan voldoende evenementen. Het begint een 
zware last te worden voor alle omwonenden. Tevens...
Zelden houdt men zich aan de geluidsnormen en tijden 
voor opbouw, opening en sluiting. Aanvullend vrijwel 
geen handhaving.
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•  Vooral Koningsdag is veel te groot geworden en zorgt 

voor teveel overlast voor de inwoners van de binnenstad. 
Wij kiezen er zelfs voor om ons huis te ontvluchten 
deze twee dagen, en dat kan niet de bedoeling zijn!  
liever kleiner opgezet, minder herrie en gewoon ouder-
wets weer een rommelmarkt op de markt.

•  Er zijn al veel evenementen jaarlijks en er komen er 
geregeld nieuwe bij. Men weet drommels goed dat 
hij/zij in de binnenstad woont en de daarbij horende 
overlast. Maar elk evenement moet op- en afgebouwd 
worden waardoor er een hoop extra vervuilend verkeer 
is met materialen en horeca aanvoer. En tevens zoals bv 
bij Koningsnacht en dag zijn er teveel parkeerplaatsen 
weg e/o bezet hierdoor. Nog te zwijgen over de vele 
wildplassers die bij mensen tegen de muur pissen of 
gewoon door de brievenbus.
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Eens

•  Het lijk me leuk als er meer in immerloopark gaat gebeuren

•  Parken hebben ruimte maar niet voor alles. Er moet 
goed bepaald worden of het betreffende festival wel in 
het park kan plaatsvinden. Parken lenen zich goed voor 
kleinschalige zaken maar zeker niet voor grootschalige. 
Kortom, wel voor maar heel goed naar de nadelen 
voor het park kijken. Voor Sonsbeek Zijpendaal alleen 
kleinschalige evenementen

•  De parken zijn er voor iedereen en zeker ook voor de 
festivalganger!! Met zorg voor de omgeving kan een 
organisator ook hier een evenement geven. De mooiste 
evenementen van Nederland vinden in de natuur 
plaats, denk aan into the great wide open op Vlieland, 
het Amsterdamse bos etc.

•  Jazeker, de prachtige parken zijn een prachtige omgeving 
voor evenementen, denk aan de Westerveld fair of muziek 
op de ronde weide! 
Van harde muziek hou ik niet zo omdat ik het belangrijk 
vind om mensen te ontmoeten tijdens evenementen 
dan is het fijn als je elkaar kunt verstaan 

•  Er zijn in Arnhem parken met veel ruimte zoals het  
Immerloopark. Voordeel is dat er voldoende stroomkasten  
aanwezig zijn. Nadeel is parkeren op korte afstand

•  Parken vind ik bij uitstek geschikt voor evenementen; 
veel ruimte om in te richten naar wens van de organi-
sator waardoor er veel variatie aan type evenementen 
mogelijk is.

•  Afhankelijk van het soort festival, is een stadspark zeker 
geschikt hiervoor. De combinatie “natuur” en “amuse-
ment” is juist zo mooi

•  Ik vind dat een prachtige locatie. Echter, wij dienen 
wel de natuur die er leeft in ogenschouw te nemen. En 
alternatieve locaties niet op voorhand afschieten. De 
strekking van de stelling is wat zwart/wit. Industriële om-
gevingen zijn voor sommige festivals juist heel passend!

•  Parken in Arnhem zijn vanwege hun diversiteit uitermate 
geschikt voor uiteenlopende evenementen. Arnhem heeft 
een reputatie als parkenstad. Evenementen in parken 
 krijgen juist door de omgeving een extra beleving.

•  Een stadspark is gemaakt om te gebruiken door de 
inwoners en bezoekers van de stad. Bij het kiezen van 
evenementen moet je wel een goede afweging maken 
tussen verschillende belanghebbenden: O.a. Bezoekers, 
organisatie, omwonenden en natuur. Waarbij commercie 
niet zonder meer de boventoon mag voeren.

•  Maar wel met veel veel geluid. Om gehoorschade en 
geluidsoverlast te voorkomen.

• Wel i.c.m. terreinen als de stadsblokken e.d.

•  Ik denk dat de stadsparken daar heel geschikt voor zijn. 
Er moet een evenwicht zijn tussen evenementen en 
ruimte om van de ‘natuur’/ gras en ruimte te genieten, 
maar een park zoals het Immerloopark is heel geschikt 
voor kleinere evenementen tot bv. 250 bezoekers.

Oneens

•  Evenementen die de natuur en bijbehorende dierenrijk 
verstoren horen niet thuis in onze parken. Niet alles hoeft 
te wijken voor amusement en event verdienmodellen.

•  de natuur in alle parken staat al sterk onder druk. de 
lock down perioden hebben meer dan ooit duidelijk 
gemaakt dat er juist meer behoefte is aan een groene 
omgeving voor wandelen, fietsen en sporten. het is 
overal bomvol, bijna nergens meer rust te vinden. het 
groen mag niet opgeofferd worden voor een groep 
mensen (vaak ook van buiten Arnhem) die alles vertrap-
pen en vervuilen. de overdaad aan geluid en licht is 
ook heel schadelijk voor de natuur. Er blijft weinig meer 
over van een natuurlijke omgeving waar planten en 
dieren ook volop kunnen gedijen.

•  Het wordt steeds onrustiger in het park Sonsbeek liever 
geen festivals meer . Het hertenkamp moet blijven !

Eens 50% Oneens 50%

Stelling 6:  Evenementen en festivals horen 
thuis in onze parken
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•  Niet alleen maar in de parken. Wel in combinatie met 

andere locaties, zoals de binnenstad, oude fabriekslocaties 
(Melkfabriek), en het stadsblokkenterrein.

•  Parken lijden enorm onder de evenementen, en 
de parken zijn bedoeld als plek om te genieten van 
wat rust en natuur in de stad. Ik ben ertegen dat ze 
gebruikt worden voor evenementen tenzij het klein-
schalig is en weinig impact op omgeving heeft. Zoals 
bv sprookjes week in herfstvakantie. Dat soms parken 
worden afgesloten voor normale wandelaars i.v.m.  
een evenement vind ik onacceptabel.

•  Sommige stadsparken hebben een monumentale status. 
Rijksmonumenten zijn geen plek voor grootschalige 
commerciële evenementen. De bodem en de bomen 
zijn kwetsbaar. Ook de fauna ondervindt ook schade. 
Monumentenvergunningen zijn nodig voor evenementen 
in monumentale parken.

•  De bezoekersdruk in onze parken is al heel hoog en 
met een festival kan dat erg belastend zijn voor de 
flora en fauna. De lichtshow De Grote Schijn, was echt 
belastend en had niet moeten plaatsvinden.

•  Dat is lang niet voor alle evenementen zo. En hangt 
ook af van de frequentie, niet te vaak. De parken zijn er 
ook voor de rust, het buiten zijn en de natuur.

•  Parken zijn in eerste plaats natuur. Druk (festival)bezoek 
past daar niet bij, slecht voor begroeiing en bodem, 
verstorend voor rust- en ontspanning zoekers, waaron-
der wandelaars ,die nu eenmaal juist daarvoor naar de 
parken komen en daarom zo van de parken houden. 
Voor omwonenden is vooral luide muziek een overlast 
( bonkende bassen...)

•  In 1 park is genoeg! 
Na het lichtevenement in Zypendaal zijn er minder 
uilen en andere roofvogels en het was een rommel en 
lawaai (o.a. veel toiletpaper en tissues)!!!!

•  Het park is voor de natuur! Voor de rust! Niet voor 
zuipende mensen massa’s die toch alleen maar hun 
zooi achterlaten in het groen.

•  Evenementen met geluidsoverlast waardoor dieren 
worden verstoord horen niet thuis in onze parken. De na-
tuurwaarde en natuurbeleving zou altijd prioriteit moeten 
hebben bij de keuze om iets in de parken te organiseren. 
Kleinschalige evenementen overdag zonder veel geluid 
kunnen mijn inziens wel. Altijd met respect voor de natuur.

•  Het ligt er aan wat voor een festival, maar vaak gaat het 
gepaard met rotzooi, veel licht en lawaai. Ik denk dat 
Sonsbeek (en vooral) Zijpendaal te kwetsbaar is voor 
grote evenementen (zoals grote schijn).

•  Ik ben ervoor dat we zuinig zijn op de natuur in de  
parken. Daarnaast komen de meeste mensen vooral 
voor de rust. Laten we voor evenementen locaties  
kiezen door meer passen bij de feeststemming.

•  kunnen ook prima in een hal of stadion. Daar is meestal al 
parkeerruimte en deze locaties zijn ingericht op een grote 
hoeveelheid mensen. Een park of de natuur is dat niet.

•  Park is voor rust en ontspanning en niet voor veel  
bezoekers, lawaai, rotzooi. Zeker niet als er wandel- 
paden worden afgesloten. 

•  Parken zijn van oudsher bedoeld als plaats van rust in 
de hectiek van het dagelijks leven. Ik mijd ‘s-zomers 
de parken in Arnhem, omdat er vrijwel elke week wel 
ergens iets te doen is. Dat verstoort deze functie en 
zorgt voor (geluids-)overlast, zowel in het park zelf 
als in de wijde omgeving. Bovendien vind ik dat een 
besloten evenement niet thuishoort in een openbaar 
park. We betalen met z’n allen voor het onderhoud en 
het herstel van de schade, terwijl lang niet iedereen er 
aan kan of wil deelnemen.

•  De parken hebben een natuurwaarde. Alleen op kleine 
schaal, natuur gerelateerd, gezondheid en beweging, 
educatie maar niet meer dan dat en zeker geen grote 
aantallen mensen of spullen/stands. Stel een maximum 
en bescherm daarmee de natuur en de leefbaarheid. 
Kleinschalig, geen afval resten en meeropbrengst komt 
beschikbaar voor uitbreiding natuur

•  Er worden al veel evenementen in de parken gehouden 
in Arnhem. Het zijn zo’n beetje de laatste vrije open 
bare ruimten. Er is een grens aan de hoeveelheid en 
vooral aan de schaal van de evenementen. Ik zou ze 
beter spreiden over de stad, maar ook in het centrum 
zoals indertijd living statues. Dan voegt het iets toe 
aan de kracht van de binnenstad. Daarnaast trek meer 
kleinschalige evenementen naar Arnhem op gebied 
van kunst en cultuur. Minder commercieel maar meer 
verrijkend voor de samenleving.

•  De parken van Arnhem zijn te waardevol en kwetsbaar  
om vaak gebruikt te worden als festival terrein. Sommige 
parken zijn geschikter als andere maar vooral terug-
houdend zijn met evenementen. De bezoekersdruk is 
sowieso al hoog

•  de grote druk op de natuur moeten m.n. de parken 
ontzien worden. Dus geen lichtshows en grootschalige 
(muziek =lawaai) evenementen. In ieder geval niet 
meer na zonsondergang. En belangrijk, voor alle 
festivals geldt dat er scherp op de geluidsoverlast gelet 
moet worden c.q. aan de norm wordt vastgehouden !

•  Festivals in de parken Sonsbeek, Zijpendaal en Gulden 
Bodem moeten worden beperkt tot de daarvoor bestemde 
locaties: de Ronde Weide en het gebied rondom de 
Witte Villa. Benut deze locaties en laat het daarbij. Geen 
uitbreiding. Geluidsoverlast is een groot probleem voor 
bezoekers (gehoorschade)en omwonenden. Dit moet 
worden voorkomen. De flora en fauna van de parken 
ondervinden schade aan grote festivals/evenementen 
buiten de genoemde locaties. Deze schade komt soms 
pas veel later aan het licht. en dan is het te laat.

•  In Arnhem zijn genoeg openbare (versteende) plekken 
waar dergelijke festivals georganiseerd kunnen worden. 
In deze tijd van klimaat- en biodiversiteitscrisis dienen 
we zorgvuldig met onze parken en bossen om te gaan. 
Natuur en recreatie gaan wat mij betreft prima samen, 
maar alleen als er sprake is van wederzijds respect. Ik 
vraag mij af of het organiseren van een festival niet te 
zwaar drukt op gebied flora en fauna

•  Parken zijn geen evenemententerreinen. Ik woon zelf aan het 
Immerloo park in Arnhem-Zuid waar de laatste jaren steeds 
vaker evenementen worden georganiseerd. Dit leidt tot 
steeds meer overlast voor de buurt, zowel qua parkeren 
als geluidsoverlast. De infrastructuur in de omgeving van het 
park is niet berekend op (grote) evenementen. Daarnaast 
is het ook een aanslag op de flora en fauna in het park.
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• Te belastend voor planten, bomen, dieren en grond

•  Het aantal bezoekers word te groot met name het 
verbindende Suikerfeest. Er komen van uit het hele 
land bezoekers op af. We hebben het over duizenden 
bezoekers die hun auto het liefst in het park of er zo 
dicht mogelijk bij neerzetten.

•  Het Suikerfeest dat elk jaar in het Immeloo park gehouden 
word, En met het jaar een groter aantal bezoekers 
trekt. Klinkt mooi maar is het niet de parkeer overlast is 
enorm. Met name op de Groningsesingel bij de kleine 
Albert Hein en Basic fit. Auto’s die dubbel geparkeerd 
staan, auto’s die voor de /onze parkeer garages gezet 
worden zodat je geen kant op kunt. Extra vervelend als 
je de auto nodig hebt omdat je in de thuiszorg werkt. 
Er staan mensen van de organisatie op de verkeerde 
plek. Bij de nieuwe flat ter hoogte van de Chinees. Wij 
hebben altijd al overlast van de Basic Fit dat in onze 
ogen niet in een woonwijk thuis hoort. De toegang 
naar de kleine AH was compleet geblokkeerd door aan 
beide kanten van de weg geparkeerde auto’s. Er kwam 
na lang bellen politie bij en na nog langer wachten 
werden sommige wagens we hebben het over uren 
weggehaald. Politie was niet meer te vinden.

•  er is al meerdere keren gebleken dat evenementen in 
parken enorm belastend zijn voor de natuur. We zijn juist 
die natuur enorm nodig om een gezonde leefomgeving 
te krijgen / behouden. Daarnaast zijn voor evenementen 
in parken milieu belastende aggregaten voor stroom 
nodig. Door evenementen om reeds bestrate pleinen 
te doen belast je de natuur niet met het gewicht van 
het evenement en in ene bestrate omgeving is water en 
energie voorhanden zonder aggregaten.

• Parken zijn geen plek voor lawaai-evenementen

•  Eigenlijk een ja en nee tegelijk. Ja mits de teringzooi 
naderhand opgeruimd wordt en er voldoende toiletten 
zijn. En tevens er geen keiharde muziek wordt gedraaid 
vanwege de natuur.

•  Het hangt er helemaal van af wat voor evenement of 
festival. 8 tot 12 uur luide muziek: NEE

•  Er mogen evenementen in parken plaatsvinden, maar 
ze moeten wel passen in een park. Niet te grootschalig, 
niet verstorend voor de natuur. Een foodmarkt waar halve 
restaurants worden neergezet (bijvoorbeeld Arnhem 
Proeft) kan beter op een groot plein (Markt?) dan in een 
park waar natuur wordt vertrapt. Sonsbeek wordt veel 
gebruikt voor vrijblijvende recreatie. Een evenement 
waarvoor een stuk park wordt afgesloten past dan niet.

•  Maar niet ieder type evenement is geschikt voor ieder 
park. Bijv. Sonsbeekpark is gratis. Om daar een betaald 
concert te geven vind ik dan wat vreemd. Maar een 
festival dat gratis entree heeft is dan prima.

•  De parken zijn deels monumentaal. Grote evenementen 
horen hier niet in thuis. De bodem en bomen zijn 
kwetsbaar en voor parken met een rijkserfgoedstatus 
moeten andere vergunningen worden gevraagd.

•  Zolang er geen geluidsoverlast is, zijn (kleinschalige) eve-
nementen in parken leuk. Wanneer er sprake is van harde 
muziek: graag zover mogelijk buiten de stadsgrenzen. 

•  De (groene) parken zijn, behalve voor mensen,  
rustgebied van de natuur in de breedste zin.  
Buiten de parken zijn er voldoende alternatieve locaties 
voor evenementen voorhanden.  
Laat de Arnhemmers en hun gasten in rust genieten 
van deze uitzonderlijke omgeving, zonder weggejaagd 
te worden door enorme (en schadelijke) geluids- en 
publieksoverlast.

•  Er zijn wat mij betreft te veel evenementen in het park. 
Ik ben voor evenementen maar wel in verhouding tot 
wat het park en de natuur aan kan, denk bijvoorbeeld 
aan broedseizoen in voorjaar, naar mijn gevoel is dit 
ook een periode waarbij er erg veel gebeurt in het park

•  Ik begrijp dat dit in Sonsbeek betekent dat het Herten-
kamp weg gaat. Het park is voor iedereen dus ook voor 
kinderen. De herten horen daar. Absoluut tegen om dit 
offer voor evenementen te brengen.

•  Festivals e.d. zouden op Festivalterreinen moeten plaats-
vinden. De fraaie parken van Arnhem zijn er om te wan-
delen, rust te vinden en vooral naar de vogels te luisteren.

•  Ik vind dat er meer plekken moeten komen waar 
kunstenaars hun werk kunnen tonen d.m.v. exposities 
en evenementen , maar niet in het park. Kunstenaars 
of evenementen organisaties moeten een plek hebben 
waar ze het hele jaar door kunnen ontwikkelen en op 
deze plek kunnen ook evenementen gehouden worden.

•  De parken Sonsbeek, Zypendaal en Gulden Bodem 
hebben hoge natuurwaarden en zijn cultuurhistorisch 
belangrijk, hetgeen zich niet verdraagt met evene-
menten die door grote bezoekersaantallen en tijdelijke 
bouwwerken/installaties bewezen hebben flinke schade 
toe te brengen (vertrappen van bosschages en verdichting 
van de bodem rondom bomen en struiken, platlopen 
van natuurweides, grote hoeveelheden zwerfvuil, ver-
storing van dieren door geluidshinder en verlichting tot 
laat in de avond, massaal wildplassen, etc.).

•  Een deel van de parken in Arnhem draait voornamelijk 
om natuurbeleving. Feesten met harde muziek op de 
ronde weide of De Grote Schijn in Zypendaal verstoren 
de nachtrust van dieren. Grote drommen mensen 
beschadigen de kwetsbare natuur. Hier zou de nadruk 
meer moeten liggen op kleinschalige evenementen 
overdag, die minder belasting voor de natuur geven 
Door de hoge ligging van de ronde weide dragen de 
zware bastonen ook ver over de omliggende buurten, 
waardoor veel bewoners last hebben van geluidsover-
last. Af en toe een feest in de stad, zoals Koningsdag 
of Free Your Mind, is begrijpelijk en acceptabel. Maar 
soms lijkt het wel of er iedere week een muziekevenement 
in Sonsbeek is in de zomer.

•  Parken zijn er voor ontspanning, wandelen en rust.  
Festivals veranderen het park in een afvalhoop van 
bekers, herrie en lawaai.  
Het is vaak ook nog in het broedseizoen van vogels en 
andere dieren dus desastreus voor de toch al kwetsbare 
natuur. Bovendien zijn de festivals maar voor een klein 
deel van de bevolking leuk, de rest zit de hele dag en 
nacht in de pokkeherrie die in een groot deel van de 
stad hoorbaar is.

•  Alleen kleine evenementen zonder veel licht- of ge-
luidsoverlast kunnen in parken, maar wat omvangrijker 
evenementen horen thuis op een evenemententerrein
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•  er zijn veel teveel evenementen in Sonsbeek park (en 

Zypendaal); zij verstoren de rust voor de omwonenden: 
verkeer, gevaarlijke overlast op de wandelpaden en 
geluidsoverlast tot ver in de omgeving met name de 
Ronde Weide, dat als amfitheater werkt en terugkaatst 
tegen het amfitheater van de gulden bodem. Ook 
verstoort het de fauna !

•  Omdat parken en groen plaatsen zijn voor natuurbele-
ving en rust in de drukke en gebouwde stadsomgeving. 
Evenementen horen op verharde pleinen en markten 
thuis, ik verzet me tegen al die zogenaamde markten, 
kermisachtige attracties, circussen en fairs in de groene 
omgeving.

•  Een park is voor de rust, ontspanning, en een evene-
ment kan dat in de weg staan. Zeker als het groot is en 
er veel mensen op af komen en of veel muziek bij is. En 
helemaal als er wandelpaden afgezet worden.

•  Een park is niet zomaar een festival terrein. Het heeft 
vooral andere functies en is ook kwetsbaar. Zeker als 
een festival aan het park niet toevoegt, het verstoort of 
beschadigt kan veel beter een minder kwetsbare plek 
worden gekozen. Die zijn er genoeg in de stad.

•  Om de natuur niet teveel te belasten moeten minder 
festivals in parken worden gehouden. Doe maar meer op 
straat of op pleinen, De markt is groot zat. Living Statues 
is een voorbeeld van een leuk evenement op straat. Verder 
kunnen mode- en kunst-evenementen of gewoon op 
straat of in gebouwen, net als natuurmarkten e.d.

•  Zou ook in een winkelcentrum in een wijk of open veld/
Gelredome, water (rijkerswoerdse plas) kunnen zijn

•  De geluidsoverlast en rotzooi die achter word gelaten 
in sonsbeek is gewoon niet leuk meer. Ook de drukte is 
gewoon niet te doen als je overdag door het park wan-
delen en je hebt een beperking waardoor je menigtes 
niet goed kunt verdragen. Ook is het voor het park en 
de dieren zelf echt geen pretje.

•  Ik vind de parken dat niet geschikt voor. Sowieso niet 
voor muziek festivals of muziek feestjes i.v.m. geluids-
overlast voor omwonden en de dieren die er wonen. 
Eén marktje of kleinschalige evenement zou beter zijn 
en alleen in gedeeltes van parken waar de dieren niet 
verjaagt worden. ( zypendaal, gulden bodem etc. 
vallen daarbij af bepaalde delen van sonsbeek zou wel 
kunnen. En sommige stukken van het immerloo park.

•  Niet perse. Iets laagdrempeligs zonder al te harde muziek 
dat stopt na een paar uurtjes zoals een marktje ok. 
Maar geen muziekfestivals of iets in de parken. 
dat gaat ten koste van de natuur en de dieren en de  
parken liggen ook nabij woningen. Grote muziekfestivals 
kunnen in leegstaande industriepanden of op het 
industriegebied

•  Parken als sonsbeekpark, Zypendaal en gulden bodem 
moeten in eerste instantie om rust, dagrecreatie en 
natuurbeleving gaan. Op dit moment wordt er te veel 
georganiseerd in de parken waardoor er geregeld 
er overlast is voor omwonenden en de natuur en je 
niet ontspannen in de parken kunt bevinden. Minder 
evenementen, meer beperking in geluid en alleen in 
sonsbeekpark evenementen. (en ja ik ben een evene-
mentenbezoeker, echter karakter en andere doelen van  
de parken gaan achter uit)

•  In de avond is er veel geluidsoverlast. Niet te doen 
voor jonge gezinnen. Overdag is prima

•  Ik vind dancefestivals zoals bij de Witte villa, waarbij 
hard muziek wordt gedraaid niet passen in het park 
i.v.m. de dieren die daar wonen.

•  De parken zijn openbaar en kunnen niet gebruikt  
worden voor niet-openbare evenementen. Bij o.a.  
versterkte muziek / grote bezoekersaantallen moet  
onderzoek worden gedaan naar de gevolgen voor 
natuur / dierenwelzijn.
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Diverse locaties

Verwerking reacties prikken op kaart

Diverse locaties Categorie Omschrijving/reactie Reactie gemeente Arnhem

Tussen 
hondenspeelveld en 
landerij de park

Inrichting  
evenemententerrein

Naast circus if rommelmarkt zou het ook een 
leuke locatie voor een foodfestival of low key 
muziek evenement kunnen zijn?

Deze locatie ligt op grondgebied van Elst 
(gemeente Overbetuwe). Hier heeft de  
gemeente Arnhem geen zeggenschap over.

Geluidsoverlast  
sportkantine  
sportpark MASV

Communicatie  
rondom  
evenementen

Wij ervaren als buurt veel overlast van 
volkszangers en feesten die soms weekelijks 
gehouden worden in de sportkantine van 
voetbalvereniging MASV dit gaat soms door 
tot na middernacht met een zware bas. Ook 
op dagen dat er niet gevoetbald wordt. Het 
wordt gebruikt als feestcafe. In een woonwijk 
hoort geen feestcafe!

Het terrein van MASV is geen evenementen- 
locatie van de gemeente Arnhem. Op het 
terrein mogen alleen aan sport gerelateerde 
activiteiten plaatsvinden.

Meldingen van overlast kunnen gemeld bij 
https://milieuklacht.gelderland.nl.

Centrum Inrichting  
evenemententerrein

Koningsdag is leuk in Arnhem centrum voor 
de 20 en 30tigers. Maar niet voor kinderen en 
ouderen. Zeker in het Eusebius kwartier is het 
afschuwelijk druk ,heeel veeel lawaai van de 
bands, overal plassers en mensen die rotzooi 
maken. Dit geld vanaf de vooravond tot en 
met de koningsdag tot ‘s avonds laat. 
Gewoon niet leuk. Wij vluchten het huis uit. 
Deze evenementen horen bij Stadsblokken 
of in Gelredome thuis. De mensen die hier 
wonen genieten er niet van. Zou fijn zijn als 
dit op de agenda kan

In Arnhem wordt Koningsdag groots gevierd: 
veel mensen uit de stad en de regio komen 
naar Arnhem voor het diverse programma. Op 
de grote pleinen in de zuidelijke binnenstad 
zijn de grootschalige festiviteiten, terwijl op de 
pleinen en in de kleine straatjes in de noorde-
lijke binnenstad de kleinschalige evenementen 
plaatsvinden. Bovendien worden in park Sons-
beek activiteiten voor (kleine) kinderen georga-
niseerd en is in de Stadhuishal een programma 
met diverse muziek- en dansoptredens. 

Dat maakt Koningsdag in Arnhem veelzijdig 
en voor alle leeftijden. 

We snappen dat inwoners van de binnenstad 
overlast kunnen ervaren van deze feestdag(en). 

In de afspraken met de organisatie en in de 
voorwaarden van de vergunning wordt zoveel 
mogelijk rekening gehouden met de belan-
gen van inwoners van de binnenstad.

Algemeen Communicatie  
rondom  
evenementen

Lawaaioverlast

Stel een maximaal aantal decibellen vast voor 
evenementen en handhaaf dit. Stop met la-
waai maken om 22.00 uur. Sommige mensen 
moeten sochtends vroeg op.

We laten per locatie een akoestisch onderzoek 
uitvoeren om geluidsnormen zoveel mogelijk 
locatie specifiek te maken. 

Bij het niet naleven van de afspraken in de 
vergunning kan er handhaving worden 
ingezet.

Lauwerspark Inrichting  
evenemententerrein

Het evenement Arnhem Proeft hoort bij 
Arnhem en wordt node gemist. Lauwerspark 
is de locatie bij uitstek om dit evenement 
te organiseren. Ik hoop dat er voor volgend 
jaar gewoon weer een vergunning wordt 
afgegeven.

Arnhem Proeft vindt inmiddels plaats op een 
andere locatie.

Skatebaan en  
omgeving

Inrichting  
evenemententerrein

De skatebaan en parkje eromheen lijkt mij 
een leuke locatie voor kleinschalige/buurt-
gebonden evenementen. Vooral ook na het 
opknappen van de skatebaan en de rest van 
het park is het volgens mij geschikt voor klein-
schalige evenementen gericht op families.

Park Angerenstein is opgenomen als  
evenementenlocatie.

Het Lange Water Inrichting  
evenemententerrein

Dit park is nog niet genoemd... Deze locatie is niet opgenomen in het beleid als 
vaste evenementenlocatie. Incidenteel kan hier 
een vergunning voor een evenement worden 
afgegeven mits aan de voorwaarden is voldaan.

Klarenbeek Inrichting  
evenemententerrein

Dit park is nog niet genoemd... Voor het Feestaardvarken is een andere locatie 
gevonden.

Gele Rijdersplein Inrichting  
evenemententerrein

Feestaardvarken

Graag het Feestaardvarken terug in de stad 
en dan wel op het Gele Rijdersplein. Zonde 
van het beest om in de stalling te verkeren. 
Verder het kunstwerk aldaar opverven. De 
palen van de veranda.

Voor het Feestaardvarken is een andere locatie 
gevonden.

Algemeen Inrichting  
evenemententerrein

Geen openlucht festivals

Hard muziek binnen gebouwen houden en 
niet in openlucht. Dan houden we de geluid 
op locatie en mensen en natuur kunnen 
normale leven leven

Ons beleid gaat over evenementenlocaties op 
buitenlocaties waarbij we een balans zoeken 
tussen leefbaarheid en levendigheid.

In de locatieprofielen maken we hier afspraken 
over met organisatoren.

https://milieuklacht.gelderland.nl
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Diverse locaties Categorie Omschrijving/reactie Reactie gemeente Arnhem

Blauwe golven  
parkeerplaats

Inrichting  
evenemententerrein

Ruime en speelse locatie voor diverse culturele 
en sport activiteiten.

De locatie De Blauwe Golven wordt 
heringericht in 2023 en kan daarom tijdelijk 
niet gebruikt worden voor evenementen. Na 
de werkzaamheden is het weer beschikbaar 
als evenementenlocatie. Ook komt er ruimte 
voor urban sports.

Arnhemsbuiten Inrichting  
evenemententerrein

Beschermen als natuurgebied Arnhems Buiten is geen evenementenlocatie 
die opgenomen is in het locatiegebonden 
evenementenbeleid.

Arnhemsbuiten Inrichting  
evenemententerrein

Kunst staat op het punt van vertrekken op 
Arnhems Buiten. Noodgedwongen. Dat is 
jammer. Een paar ondernemers in B46 zijn 
de laatste tijd bezig geweest met plannen 
om van B46 een merk te maken. Creatief 
ondernemerschap + energie dat is onze 
basis. Plannen waren om dit naar buiten toe 
te communiceren. Evenementen rond duur-
zaamheid & energie passen hier. Actueler dan 
ooit. Deze  bedrijfsmotivaties zijn al langer op 
het terrein en hebben zelfs een geschiedenis 
hierin. Nu nekt die zelfde energie ons en zal 
Arnhems Buiten weer verder buiten Arnhem 
komen te liggen door de verwachte leegstand 
naast de gebouwen die al leeg stonden. De 
energie gaat uit Arnhems Buiten, zo de kunst. 
Nicolette Zwartkruis, groene ondernemer op 
Arnhems Buiten ( tot 28-11)

Arnhems Buiten is geen evenementenlocatie 
die opgenomen is in het locatiegebonden 
evenementenbeleid.

Rijnhal Inrichting  
evenemententerrein

ideaal bereikbaar, voldoende ruimte plus dat er 
voldoende voorzieningen in de omgeving zijn

De Rijnhal is geen evenementenlocatie meer. 
Dit gebied wordt bebouwd.

Hoogte 80 Inrichting  
evenemententerrein

Vaste stroom & wateraansluiting 

Hoogte80 maakt gebruik van (diesel)
generatoren, aansluiting op het net geeft 
mogelijkheid tot groene stroom.

We gaan aan de slag met het verduurzamen 
van evenementen samen met organisatoren. 
We onderzoeken of het aanleggen van vaste 
voorzieningen voor (groene) stroom of een 
tijdelijke aansluiting op het net mogelijk is 
voor deze locatie.

John Frostbrug Logistiek Afsluiting voet/fietspaden bij evenementen 

Voor sommige evenementen zijn in het verle-
den de voetpaden het hele voet- en fietspad 
aan de westzijde op de John Frostbrug 
afgesloten voor verkeer. Bij het beoordelen 
van aanvragen voor evenementen zou 
voortaan gestuurd moeten worden op zo min 
mogelijk en, indien echt aantoonbaar nuttig 
en noodzakelijk, zo kort mogelijke afsluitingen 
voor voetgangers en fietsers op de John 
Frostbrug.a

De afweging om voet- en/of fietspaden  
tijdelijk af te sluiten wordt meegenomen in  
de beoordeling van de vergunning.

Evenementerrein 
Papendal - Arnhem

Inrichting  
evenemententerrein

Papendal is bij uitstek geschikt als evenementen-
locatie. Goed bereikbaar, vlakbij uitvalswegen 
en in een prachtige bosrijke omgeving. We 
beschikken over een mooi evenemententer-
rein met eindeloos veel mogelijkheden voor 
jouw evenement. Ons evenemententerrein is 
voorzien van vaste infrastructuur voor water 
en stroom. Daarnaast kun je bij ons terecht voor 
verschillende aanvullende diensten. Zoals internet, 
parkeerbegeleiding, catering en tentverhuur. 
Maar ook tribunes, beveiliging en sanitair.

In de locatieprofielen hebben we Papendal als 
locatie voor evenementen opgenomen.

Rijkerswoerdseplassen Inrichting  
evenemententerrein

Arnhem Zuid wordt meestal vergeten bij 
evenementen e.d. Aan de Rijkerdwoerdseplassen 
is genoeg ruimte om wat voor evenement dan 
ook te organiseren. Er is bovendien genoeg 
parkeerruimte en bereikbaarheid per OV.

Het deel dat mogelijk geschikt is voor evenemen- 
ten ligt op het grondgebied van de gemeente 
Overbetuwe. De gemeente Arnhem kan hier 
geen vergunningen.

Sportcentrum  
Valkenhuizen

Inrichting  
evenemententerrein

Mooi locatie voor grotere binnen- en  
buitensportevenementen

Sportcentrum Valkenhuizen wordt gebruikt 
voor diverse sportevenementen. We gaan 
deze locatie opnemen in de locatieprofielen.



PA
G

IN
A

22
O

N
D

ERW
ERP

U
itw

erken stellingen online p
articip

atietraject

Park Sonsbeek Categorie Omschrijving/reactie Reactie gemeente Arnhem

Park Sonsbeek Logistiek overlast bezorgen in het algemeen Voor evenementen geldt dat organisatoren 
mogen laden en lossen in het park. Dit is 
tijdelijk en de voorwaarden worden in de 
vergunning vastgelegd. 

Bij evenementen mogen bezoekers niet het 
park in rijden; er mag niet geparkeerd worden 
in het park door bezoekers. 

Park Sonsbeek Logistiek Parkeer en rijgedrag van bezoekers  
evenementen in het park Sonsbeek in  
omliggende wijk is dramatisch en asociaal.

Voor evenementen geldt dat organisatoren 
mogen laden en lossen in het park. Dit is 
tijdelijk en de voorwaarden worden in de 
vergunning vastgelegd. 

Bij evenementen mogen bezoekers niet het 
park in rijden; er mag niet geparkeerd worden 
in het park door bezoekers. 

We wijzen organisatoren erop dat parkeren in 
de wijk niet wenselijk is vanwege parkeerdruk 
en vragen organisatoren hun bezoekers te  
stimuleren te voet, per fiets of het OV gekomen.

Park Sonsbeek Logistiek STOP GELUISOVERLAST 
STOP GEVAARLIJKE SITUATIES OP DE  
WANDELPADEN

We laten voor iedere locatie een akoestisch 
onderzoek doen waarin onderzocht wordt 
wat de meest passende geluidsnorm is voor 
evenementen op die specifieke locatie. 

Voor evenementen geldt dat organisatoren 
mogen laden en lossen in het park. Dit is 
tijdelijk en de voorwaarden worden in de 
vergunning vastgelegd. 

Bij evenementen mogen bezoekers per  
auto niet het park in rijden en er mag niet 
geparkeerd worden in het park. 

We wijzen organisatoren erop dat parkeren in 
de wijk niet wenselijk is vanwege parkeerdruk 
en vragen organisatoren hun bezoekers te sti-
muleren te voet, per fiets of het OV te komen.

Bij gevaarlijke situaties in het park door 
(gemotoriseerd) verkeer of overlast kunt u een 
melding doen via www.fixi.nl.

Wij raden u aan spoedeisende meldingen en/
of klachten altijd telefonisch aan ons door te 
geven via telefoonnummer 0800 – 1809. Buiten 
kantoortijden behandelen we alleen via dit 
nummer spoedeisende meldingen of klachten.

De Parklocaties

Park Presikhaaf Categorie Omschrijving/reactie Reactie gemeente Arnhem

Park Presikhaaf Inrichting  
evenemententerrein

Een open park welk in het verleden al is ingezet 
voor klein en middel grote evenementen. Die 
passen bij een aangrenzende woonwijk.

Park Presikhaaf is een evenementenlocatie 
en is opgenomen in het locatiegebonden 
evenementenbeleid.

Park Presikhaaf Inrichting  
evenemententerrein

Evenementen in Park Presikhaaf en met name 
bij de HAN veroorzaken veel geluidsoverlast 
voor buurtbewoners. Een evenement is een 
goed plan maar waarom steeds weer met 
veel te hard geluid, mn gedreun en soms zelfs 
trillende ramen tot laat in de avond en zelfs 
meerdere avonden. Dit is een woonwijk waar 
ook mensen wonen die de volgende dag 
werken (nachtrust!!?).  
 
Inderdaad het moet passen bij de wijk en voor 
de bewoners zonder overdreven hard geluid 
(wat ook niet goed is voor de gezondheid en 
leefbaarheid van wijkebewoners) 
Mn de HAN gedraagt zich hierbij als een 
minder sociale buurtbewoner.

We laten voor iedere locatie een akoestisch 
onderzoek doen waarin onderzocht wordt 
wat de meest passende geluidsnorm is op die 
specifieke locatie. Dit leggen we vast in het 
locatieprofiel.

In de profielen wordt de omvang van evene-
menten en het maximum aantal evenement-
dagen vastgelegd. Dit draagt bij aan de 
balans tussen leefbaarheid en levendigheid. 
Daarnaast willen we ervoor zorgen dat de 
evenementen ook passend zijn op de locatie. 

http://www.fixi.nl
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Ronde Weide Categorie Omschrijving/reactie Reactie gemeente Arnhem

Ronde Weide Logistiek - Door de herinrichting van de Apeldoornseweg 
is de aanrijroute zwaar verslechterd en kan 
een vrachtwagen het park niet indraaien;  
- Drempel is te hoog gemaakt park in, 
verkeer raakt onderkant auto/wagen; 
- Alle voorzieningen op de Ronde Weide zijn 
niet voldoende voor grotere evenementen 
die er wel georaniseerd mogen worden. 
Bij betere infra, mider inhuur noodzakelijk, 
minder belasting park (Stroom, aan/afvoer 
water, bereik 3G/4G/5G);C35

We bekijken welke mogelijkheden er zijn  
om het probleem op te lossen. Daarnaast 
kijken we ook welke voorzieningen op  
welke evenementenlocaties nodig zijn.

Ronde Weide Logistiek Wij constateren regelmatig gevaarlijke situaties 
voor voetgangers door (brom-)fietsen, 
mountain-bikes, wielrenners en scooters op 
de wandelpaden. Wij telden op een werkdag 
120 fietsers tussen 16.00 en 18.00 uur; met 
name vanaf Rijnstate en scholen uit de buurt. 
Zij racen soms en weten desgevraagd niets 
over het verbod,  
 
BEPERK AANTAL DB van de plaatselijke norm 
tot de landelijke horecanorm: doe geluids- 
metingen aan gevels om de norm voor de 
ronde weide te bepalen: speciaal bassen!!:

Voor evenementen geldt dat organisatoren  
mogen laden en lossen in het park. Dit is tijdelijk 
en de voorwaarden worden in de vergunning 
vastgelegd. Bij evenementen mogen bezoekers 
niet het park in rijden; er mag niet geparkeerd 
worden in het park door bezoekers. 

Bij gevaarlijke situaties in het park door 
(gemotoriseerd) verkeer kunt u een melding 
doen via www.fixi.nl.

Wij raden u aan spoedeisende meldingen en/
of klachten altijd telefonisch aan ons door te 
geven via telefoonnummer 0800 – 1809. Buiten 
kantoortijden behandelen we alleen via dit 
nummer spoedeisende meldingen of klachten.

We laten voor iedere locatie – dus ook voor 
de Ronde Weide – een akoestisch onderzoek 
doen waarin onderzocht wordt wat de meest 
passende geluidsnorm is voor evenementen 
op die specifieke locatie inclusief verschillende 
meetpunten. 

Voor evenementen geldt geen landelijke 
norm voor het aantal DB zoals bij de horeca 
het geval is. 

Het is een plaatselijke norm.

Ronde Weide  Logistiek kleinschalig, akoestisch (!) was leuk. De ‘infra’ 
opmerking hierboven laat al zien: evenemen-
ten daar zijn te groot voor het park. Rust in 
het park houden!

De organisator van een evenement is in eerste 
instantie vrij in de keuze van de locatie. 

Organisatoren melden hun evenement aan op 
de evenementenkalender. Alle aanmeldingen 
worden beoordeeld. Als een evenement niet 
voldoet aan de voorwaarden die voor de locatie 
van keuze gelden, dan wordt er in overleg 
met de organisator naar een andere locatie 
gezocht. Past het evenement wel binnen de 
voorwaarden, dan mag het evenement op de 
locatie van keuze plaatsvinden.

Ronde Weide  Logistiek Grote evenementen op de ronde weide zijn 
bijzonder ongewenst voor zowel natuur 
als omwonenden. Het is een karavaan aan 
verkeershufters die rondscheuren door onze 
mooie wijk en de verkeersregels negeren, hun 
auto’s overal neerkwakken en na afloop de 
wijk vervuilen met zwerfafval, nachtelijk gegil 
en asociaal gedrag.

De organisator van een evenement is in eerste 
instantie vrij in de keuze van de locatie. 

Organisatoren melden hun evenement aan op 
de evenementenkalender. Alle aanmeldingen 
worden beoordeeld. Als een evenement niet 
voldoet aan de voorwaarden die voor de locatie 
van keuze gelden, dan wordt er in overleg 
met de organisator naar een andere locatie 
gezocht. Past het evenement wel binnen de 
gestelde voorwaarden, dan mag het evenement 
op de locatie van keuze plaatsvinden.

Voor evenementen geldt dat organisatoren 
mogen laden en lossen in het park. Dit is 
tijdelijk en de voorwaarden worden in de 
vergunning vastgelegd. 

Bij evenementen mogen bezoekers niet het 
park in rijden; er mag niet geparkeerd worden 
in het park door bezoekers. 

We wijzen organisatoren erop dat parkeren in 
de wijk niet wenselijk is vanwege parkeerdruk 
en vragen organisatoren hun bezoekers te sti-
muleren te voet, per fiets of het OV gekomen.

Overlast kan gemeld worden via www.fixi.nl.

Wij raden u aan spoedeisende meldingen en/
of klachten altijd telefonisch aan ons door te 
geven via telefoonnummer 0800 - 1809. Buiten 
kantoortijden behandelen we alleen via dit 
nummer spoedeisende meldingen of klachten.

http:// www.fixi.nl 
http://www.fixi.nl
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Ronde Weide Categorie Omschrijving/reactie Reactie gemeente Arnhem

Ronde Weide Logistiek Het park zou niet moeten worden gebruikt 
voor grote evenementen. Natuurbeleving, 
rust, sport en ontspanning en kleinschalige 
evenementen zonder geluidsoverlast zijn 
meer passend bij dit prachtige park. 

Het park is een stukje natuur en een  toe-
vluchtsoord voor heel veel dieren waar 
mensen tot rust kunnen komen en in contact 
kunnen komen met de natuur.  Het is 
onbegrijpelijk dat er op zo’n plek grote eve-
nementen worden georganiseerd die geen 
enkele verbinding of connectie hebben met 
de natuur en de uitstraling van het park.  

Het park wordt op deze manier verkracht 
door geluidsoverlast, afval, verstoring van 
vogels en kleine zoogdieren. 

Wat betreft parkeergelegenheid is de locatie 
ook niet geschikt voor grote evenementen.  
Er wordt in de omliggende wijken op alle 
mogelijke plekken geparkeerd buiten par-
keerplaatsen wat tot onveilige situaties leidt. 
Politie en gemeente geven geen prioriteit aan  
meldingen van parkeeroverlast.

tip: Ga met respect om met het Sonsbeek-
park zoals als dat hoort bij iets wat mooi en 
kwetsbaar is.

De organisator van een evenement is in eerste 
instantie vrij in de keuze van de locatie. 

Organisatoren melden hun evenement aan op 
de evenementenkalender. Alle aanmeldingen 
worden beoordeeld. Als een evenement niet 
voldoet aan de voorwaarden die voor de locatie 
van keuze gelden, dan wordt er in overleg 
met de organisator naar een andere locatie 
gezocht. Past het evenement wel binnen de 
gestelde voorwaarden, dan mag het evene-
ment op de locatie van keuze plaatsvinden.

In de locatieprofielen staan de voorwaarden 
voor het organiseren van een evenement. 
Deze voorwaarden zijn gericht op voorkomen 
van diverse vormen van overlast voor omwo-
nenden en het voorkomen van schade aan de 
natuur en park.

Wij ontraden het gebruik van de auto om 
het evenement te bezoeken om parkeer- en 
verkeersoverlast te voorkomen. 

We vragen organisatoren hun bezoekers te 
stimuleren om met de fiets, te voet of het OV 
naar het evenement te komen en de auto niet 
te gebruiken hiervoor.

Hoe mensen een park beleven is een per-
soonlijke ervaring en/of mening en soms 
verschillen de meningen hierover.

Immerloopark Categorie Omschrijving/reactie Reactie gemeente Arnhem

Immerloopark Logistiek Als Stichting Park Immerloo signaleren wij de 
volgende omissies in de infrastructuur van het 
park als evenementen park. Meer structurele 
voorzieningen voor recreatie en kleine evene-
menten zijn noodzakelijk:  
- toiletgelegenheid 
- toe- en afvoer waterleiding 
- toegangswegen voor klein vervoer 
- betere voorlichting over evenementen in de 
omliggende buurten

We gaan in overleg met diverse collega’s om 
te onderzoeken wat de mogelijkheden zijn 
voor deze locatie.

Immerloopark Logistiek Park Immerloo is vanaf haar aanleg een 
prachtig, rustig en natuurlijk park. Dit wordt 
helaas steeds vaker verstoord door (grote) 
evenementen die mijns inziens prima op ander 
plaatsen kunnen worden georganiseerd. Het is 
volgens mij heel belangrijk om groene, rustige 
plekken te hebben en te houden in een grote 
stad en dit is er denk ik één van waar we zuinig 
op moeten zijn. Wat mij betreft: meer groen, 
natuur en rust in het park (de discgolfers 
beschadigen al meer dan genoeg).

De organisator van een evenement is in eerste 
instantie vrij in de keuze van de locatie. 

Organisatoren melden hun evenement aan op 
de evenementenkalender. Alle aanmeldingen 
worden beoordeeld. Als een evenement niet 
voldoet aan de voorwaarden die voor de locatie 
van keuze gelden, dan wordt er in overleg 
met de organisator naar een andere locatie 
gezocht. Past het evenement wel binnen de 
voorwaarden, dan mag het evenement op de 
locatie van keuze plaatsvinden.

Immerloopark Logistiek De anonieme persoon noemt namens Stichting 
Park Immeloo de volgende zaken die ontbreken 
voor het goed kunnen organiseren van 
evenementen: 
- toiletgelegenheid 
- geschikte toe en afvoer wegen 
- parkeergelegnheid 
- toe- en afvoer waterleiding 
Dit geeft volgens mij precies aan waarom Park 
Immerloo niet geschikt is als evenementen- 
locatie. Om deze zaken eventueel te realiseren 
zou dat een aanslag op de buurt en de flora/
fauna van het park betekenen die volges mij 
niet wenselijk is.

We gaan in overleg met diverse collega’s om 
te onderzoeken wat de mogelijkheden zijn 
voor deze locatie.

Immerloopark Logistiek De zelfbenoemde (en niemand vertegenwoor- 
digende) Stichting Park Immerloo stelt onzinnige 
voorzieningen voor die niet uitvoerbaar zijn 
binnen de huidige infrastructuur, zoals extra 
toe- en afvoerwegen en extra parkeergele-
genheid. De ligging en situering van het park, 
ingebed tussen woonbuurten en Immerlooplas, 
maken duidelijk dat het park totaal ongeschikt is 
als evenementen terrein. Nu al leiden evene-
menten tot overlast (herrie, stank, vernieling). 
Laat het (wijk)park waarvoor het bedoeld is : 
recreatie en ontspanning voor de bewoners van 
de omliggende wijken en andere passanten die 
willen genieten van flora en fauna.

We gaan in overleg met diverse collega’s om 
te onderzoeken wat de mogelijkheden zijn 
voor deze locatie.
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Immerloopark Communicatie rond-
om evenementen

Verplaats de evenementen naar gebied 
tussen watergang achter Kastelenflats , de 
Immerlooplas en fietspad langs Pleyweg. 
Dit grote ongebruikte grasland is uitermate 
geschikt voor allerlei evenementen. Laat het 
Immerloopark (wijkpark) aan de omwonenden 
voor hun dagelijkse ontspanning en recreatie 
en verpest het niet met nog meer “voorzie-
ningen”. Infrastructuur en ontwerp van het 
park zijn niet geschikt voor evenementen en 
deze veroorzaken slechts overlast (vernielingen, 
herrie).

Het veld waar nu de meeste activiteiten 
worden georganiseerd ligt in het centrum 
van het park. De plek wordt gebruikt als 
speelplaats en het gras wordt ook daarvoor 
als gazon beheerd (18x maaien per jaar). Op 
de centrale speelweide in Immerloo is door de 
gemeente geïnvesteerd in de beschikbaarheid 
van elektriciteit. Er staat 2 palen waar organi-
satoren met reguliere- en krachtstroomaan-
sluitingen terecht kunnen. Het enige nadeel is 
de aanvoer van materieel voor evenementen 
waarvoor de paden soms te smal zijn. 

Verder voldoet dit veld voor alle organisatoren 
aan de wensen.

De weide achter de flats is met name ecologisch 
van groot belang. 

De weide is een belangrijke groeiplaats voor 
diverse kruiden en insecten die daarvan 
afhankelijk zijn. Zeker de samenhang met 
het water, de bosranden, afstervende bomen 
en solitaire struiken is bijzonder binnen zo’n 
grote stad. Door het belang van de kruiden 
voor insecten wordt de weide ook maar 1 of 
maximaal 2 keer per jaar gemaaid. Dit jaar 
doen we dit maaiwerk ook met paard om de 
bodem te beschermen en de groeiplaats te 
optimaliseren. Het houden van een evene-
ment zou leiden tot sterke bodemverdichting 
en dit effect weer teniet doen. Een evenemen-
tenlocatie op de weide past daarom niet.

Immerloopark Communicatie rond-
om evenementen

Ik heb als wijkmanager meegewerkt aan 
een eerste festival in ImmerlooPark, dat 
was een succes. Er wordt nog wel eens wat 
georganiseerd, maar zoals toen niet meer. 
Er is gewoon wat financiële steun en organi-
satiekracht nodig om een mooi festival neer 
te zetten, waar arnhem zuid trost op kan zijn. 
Waarom wel hoogte 80 en niet Immerloo Vrij.

Stichting park Immerloo zet zich in voor het 
organiseren en mogelijk maken van evene-
menten in het park. Dit kan de organisatie-
kracht van organisatoren, versterken. 

De gemeente kent diverse subsidieregelingen 
waaronder een voor onder andere publieks- 
evenementen. Meer informatie is te vinden 
op www.arnhem.nl.

Immerloopark Communicatie rond-
om evenementen

Een mooi festival in Arnhem Zuid lijkt mij een 
prima idee, maar het Immerloo Park is hier vol-
gens mij niet de meest geschikte locatie voor. 
Eerdere grote evenementen hebben steeds 
geleid tot overlast omdat de omgeving niet is 
berekend hierop. We moeten volgens mij ook 
zuinig zijn op de stukjes natuur die we hebben 
en evenementen hierin organiseren komt niet 
ten goede aan de flora en fauna.

In de profielen wordt de omvang van 
evenementen en het maximum aantal evene-
mentdagen vastgelegd. Dit draagt bij aan de 
balans tussen leefbaarheid en levendigheid. 
Daarnaast willen we ervoor zorgen dat de 
evenementen ook passend zijn op de locatie. 

Er zijn voorwaarden opgenomen voor het 
gebruik van de locatie; één van de voor-
waarden is dat een evenement geen schade 
mag toebrengen aan de openbare ruimte 
en parken. De organisator moet in sommige 
gevallen maatregelen treffen om schade te 
voorkomen, juist omdat we zuinig zijn op  
ons groen in de stad.

Immerloopark Logistiek Het is mij (voorzitter van de stichting park 
immerloo niet duidelijk of het park officieel 
is aangemerkt als evenementen locatie. Het 
verschjint niet op uw kaart; daarom de stip  
Daarom breng ik onder uw aandacht onze 
stichting, die zich beijvert voor organiseren 
en faciliteren van evenementen in dit park. 
Ooit was er het Immerlooparkfestival, soms 
een foodtruckfestival of groot Kinderfeest 
en de jaarlijkse buurtcamping. Wij zorgen 
voor (deel)financiering door de gemeente en 
andere sponsoren.

Park Immerloo is opgenomen als  
evenementenlocatie in het locatiegebonden 
evenementenbeleid.

http://www.arnhem.nl
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Immerloopark Logistiek Mijns inziens is het Immerloo Park helemaal 
geen geschikte locatie voor evenementen, daar 
zijn vast geschiktere plaatsen voor te vinden. 
Als voorbeeld het Ramadan Kinderfeest: 
dit begon ooit als een redelijk kleinschalig, 
ééndaags feest.  
 
Een (zeer) kleinschalig evenement als de 
buurtcamping is te doen, maar meer kan hier 
echt niet.

In de profielen wordt de omvang van 
evenementen en het maximum aantal evene-
mentdagen vastgelegd. Dit draagt bij aan de 
balans tussen leefbaarheid en levendigheid. 
Daarnaast willen we ervoor zorgen dat de 
evenementen ook passend zijn op de locatie. 

De organisator van een evenement is in eerste 
instantie vrij in de keuze van de locatie. 

Organisatoren melden hun evenement aan op 
de evenementenkalender. Alle aanmeldingen 
worden beoordeeld. Als een evenement niet 
voldoet aan de voorwaarden die voor de locatie 
van keuze gelden, dan wordt er in overleg 
met de organisator naar een andere locatie 
gezocht. Past het evenement wel binnen de 
voorwaarden, dan mag het evenement op de 
locatie van keuze plaatsvinden.

Evenementen horen bij onze stad en trekken 
inwoners en bezoekers aan en we willen de 
(geluid)overlast voor inwoners beperken.

Immerloopark Communicatie rond-
om evenementen

Toiletten ontbreken terwijl er veel mensen 
komen die sporten en met die discs gooien. 
We merken dat veel mensen hun behoefte in 
de bosjes doen. Honden gaan daarop af en 
rollen erin bv. Heel smerig.

Deze opmerking heeft geen betrekking op 
evenementen maar op het gebruik van het 
park als onderdeel van de Openbare ruimte. 
Vaste openbare toiletten vormen geen onder-
deel van de locatieprofielen.

Immerloopark Inrichting  
evenemententerrein

Deze locatie is niet geschikt voor (grote) eve-
nementen. De infrastructuur in de omgeving 
is niet berekend op grote aantallen bezoekers. 
Dit leidt elke keer weer tot parkeerproblemen 
en opstoppingen. Ook geluidshinder voor 
de aangrenzende wijk (Holthuizen) is een 
probleem. De evenementen leiden ook tot 
vervuiling (aggregaten die constant staan 
te draaien) en verstoort de flora en fauna in 
het prachtige park. Liever naar parkeerplek 
Rijnhal of het Gelredome.

Parkeerplek Rijnhal is niet beschikbaar voor 
evenementen. Het buitenterrein van Gelredome 
wordt meegenomen in de locatieprofielen. 

De organisator van een evenement is in eerste 
instantie vrij in de keuze van de locatie. Or-
ganisatoren melden hun evenement aan op 
de evenementenkalender. Alle aanmeldingen 
worden beoordeeld. Als een evenement niet 
voldoet aan de voorwaarden die voor de loca-
tie van keuze gelden, dan wordt er in overleg 
met de organisator naar een andere locatie 
gezocht. Past het evenement wel binnen de 
voorwaarden, dan mag het evenement op de 
locatie van keuze plaatsvinden.

Voor Immerloopark adviseren we organisatoren 
om bezoekers te stimuleren zo min mogelijk 
met eigen vervoer (auto) te komen omdat 
er goede verbindingen zijn met het OV en 
omdat Immerloopark op fietsafstand van het 
centrum ligt. Ook wijzen we op de parkeer-
druk in de wijk.

Voor geluidsoverlast geldt dat we een akoes-
tisch onderzoek laten doen op deze locatie. 
Hierin leggen we vast welke geluidsnormen 
we handhaven op deze locatie. 

Tot slot zijn we ook bezig met het verduurzamen 
van evenementen en werken aan groene 
duurzame alternatieven voor bijvoorbeeld die-
saggregaten. We werken toe naar een verbod 
van dieselaggregaten bij evenementen.
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Stadsblokken Logistiek Grote evenementen zijn niet geschikt voor 
de stadsblokken. De muziek en de mensen 
geven veel overlast voor de mensen en dieren 
in de buurt.

De evenementenlocatie Stadsblokken is vast-
gelegd in het bestemmingsplan Meinerswijk. 
In het bestemmingsplan staat welke categorie 
evenementen er mogen plaatsvinden en hoe 
vaak die mogen plaatsvinden. 

Grote evenementen mogen volgens het 
bestemmingsplan plaatsvinden op de 
stadsblokken. Stadsblokken is het enige grote 
evenemententerrein in de openlucht dat we 
hebben in Arnhem.

  
Stadsblokken

Logistiek Muziek waait tot hoog in noord, zelfs daar is 
lage bas overlastgevend

Er zijn maximale geluidsnormen vastgelegd 
voor evenementen op Stadsblokken. Daar-
voor is in het kader van het bestemmings-
plan akoestisch onderzoek uitgevoerd. De 
geluidsnormen die op de Stadsblokken 
worden gehanteerd, liggen ruim onder het 
geluidskader dat is vastgelegd in de nota 
Locatiegebonden evenementenbeleid. 

Geluidshinder is een complexe zaak en van 
veel factoren afhankelijk onder andere wind-
richting en temperatuur. Op die onderdelen 
hebben we geen invloed.

Stadsblokken Logistiek Muziekfestivals met 8 tot 12 uur per dag 
harde muziek zijn te verstorend.  
Helemaal als ze meerdaags zijn (of worden)..

De evenementenlocatie Stadsblokken is vast-
gelegd in het bestemmingsplan Meinerswijk. 

In het bestemmingsplan is vastgelegd welke 
evenementen er mogen plaatsvinden en hoe 
vaak die mogen plaatsvinden. Er is ruimte 
voor ruimte voor meerdaagse evenementen 
vastgelegd in het bestemmingsplan. 

Dit komt ook in het locatieprofiel te staan. 

Stadsblokken Inrichting  
evenemententerrein

De Stadsblokken in de Malburgse uiterwaar-
den is een prima locatie voor evenementen 
zoals festivals. Door de ligging en het gebied 
eromheen (natuur/groene cultuur) is het niet 
geschikt voor grote evenementen met vele 
tienduizenden bezoekers, zoals Free Your 
Mind. Het geeft naast geluidsoverlast ook 
veel klachten over parkeren en zwerfafval. 
Artikelen in de wijkmedia van de wijk Mal-
burgen, Immerloo en Het Duifje over grote 
festivals afgelopen zomer leverden honderden 
klachten op.

De evenementenlocatie Stadsblokken is vast-
gelegd in het bestemmingsplan Meinerswijk. 

In het bestemmingsplan is vastgelegd welke 
evenementen er mogen plaatsvinden en hoe 
vaak die mogen plaatsvinden. Er is ruimte 
voor ruimte voor meerdaagse evenementen 
vastgelegd in het bestemmingsplan. 

Dit komt ook in het locatieprofiel te staan.

Stadsblokken Communicatie rond-
om evenementen

Vlak bij de stad, voor iedereen bereikbaar, 
wonen geen mensen,

Stadsblokken Inrichting  
evenemententerrein - 
Stadsblokken

Het is waarschijnlijk een goede evenementen-
locatie, gezien de hoeveelheid evenementen 
dat er plaatsvindt. Maar het levert veel 
geluidsoverlast op. Tot het uiterste van 00:00 
uur komt er zoveel decibel van af dat het zelfs 
in De Laar voor overlast zorgt. Een vermin-
derd maximum decibellen na bijvoorbeeld 
22:00 uur zou al kunnen schelen.

De evenemententerreinen Stadsblokken en 
ASM Haven zijn opgenomen in het bestem-
mingsplan Meinerswijk. Voor deze locaties is 
een akoestisch onderzoek gedaan in het kader 
van het bestemmingsplan. 

De maximale geluidsnormen zijn opgenomen 
in het in het bestemmingsplan en ook het 
aantal evenementdagen. 

De eindtijden van evenementen zijn ook 
vastgelegd. De eindtijd van evenementen 
is 23.00 uur. Als de dag erop een zon- of 
feestdag is dan mogen de evenementen tot 
24.00 uur duren.

Stadsblokken is het enige grote evenementen- 
terrein in de openlucht dat we hebben in Arnhem.

Stadsblokken Inrichting  
evenemententerrein

Perfecte locatie voor grootschalige evenementen. 
Dichtbij het centrum en op loopafstand van het 
station. Belangrijk voor Arnhem als stad dat hier 
grote evenementen plaats vinden met grote 
artiesten. Voorzieningen zoals wateraansluiting 
en rioolaansluiting kunnen beter

Er worden voorzieningen op termijn  
aangelegd op het evenemententerrein.
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Reacties op de Facebook-advertentie

• Alsof de gemeente hiermee iets gaat doen...

•  inderdaad, net zoals zoveel, alles voor de buiten- 
wereld. En dan praat ik over veel ervaring hiermee.

• Ik praat ook helaas uit ervaring...

•  de locaties zijn al lang bekend, Ik denk dat het merendeel 
in Zuid neergeplempt wordt. Want dan hebben ze er zelf 
weinig last van. Vervolgens kan je praten tot je een ons 
weegt. Staan ze begrijpelijk te knikken en maken ze aan-
tekeningen. Of misschien mag je zelfs je verhaal komen 
doen. En vervolgens gaan ze verder met hun agenda.En 
het ergste vind ik dat ze vorige maand bekend maakte 
dat de Stadsschouwburg volgend jaar gesloten wordt om 
voor 74 miljoen te verbouwen... maar dat wordt sowieso 
meer, want zulke bedragen worden altijd overschreden. 
En dat voor een locatie waar een op de tien Arnhemmers 
regelmatig komt... maar ja status he 

•  En dat terwijl schuin erachter nog zo’n mislukt project 
het Filmhuis ligt... Vervolgens kregen we net na de 
zomer te horen dat we 45 miljoen over hadden, dat 
geld was al op op de dag dat ze het ontdekten... En 
niks, niets,nada gaat naar de Arnhemmers die het 
echt nodig hebben... En als er iets is moet je je door 
tig Apps en websites doorworstelen. Ik probeer al 
sinds mei de energietoeslag aan te vragen... en dan 
blijkt dat de goedkeuring 14 weken duurt ( staat nu 
in de media). Ik ben sinds het voorjaar bezig met 
kwijtschelding voor gemeentelijke belastingen... En 
dan kan ik me nog prima staande houden... er zijn veel 
ergere gevallen en ik heb een dak boven mijn hoofd en 
ontbijt met 3 eierwafels. Maar dan gaan ze hier over 
met de Arnhemmers praten 

•  Zal wel een dikbetaald bureau of manager opzitten... De 
uitkomst is er al lang 

•  Je moet echt thuis zijn met googlemaps en dergelijke om 
dit in te kunnen vullen.

•  zo ver mogelijk uit het centrum doe maar richting de 
hei, dan heeft Ede er last van en niet wij in zuid en 
omstreken!

• ga op de heide wonen in een hutje

•  Sonsbeek mooi park om dingen te organiseren lig centraal 
waar iedereen wel de weg weet en nu dat het hertenkamp 
weg gaat is het daar plaats genoeg wel dat de intree gratis 
is en dat de drank en eten betaal baar is wand de laatste 
tijd moet je erg dik … 

• inderdaad, biertje voor 12 euro, ze lijken wel gek

•  alleen dan niet tot savonds laat. Men moet beseffen dat 
Sonsbeek gewoon in een woonwijk ligt waar gezinnen 
wonen met jonge kinderen. Wij hebben geen zin om 
tot middernacht uit ons bed gedreund te worden. Wij 
moeten de volgende dag gewoon werken ook.

•  wij wonen een heel eind van GelreDome af en kunnen 
nog steeds meegenieten van de snollebollekes… 
hoezo hard?

•  helaas is dat overal het geval. Dus ook op de stadsblokken, 
uiterwaarden, Gelredome noem maar op. Echter krijgen 
de bewoners in Arnhem Zuid dan te horen dat ze oud 
worden en zeuren...

•  Bovenstaande lokatie in elk geval niet meer! Lauwers- 
grachtpark is te klein voor een festival! Broedende vogels 
van hun nest gejaagd en bergen afval in het park. Kapot-
gereden gras dat er maanden over doet om weer bij te 
trekken. Dus alternatief zoeken!

•  Hoezo meedenken ? Liever MEEBESLISSEN !! Dan heb ik 
het over invloed op je eigen omgeving waar je woont . 
Zo woon ik (al heel lang ) in het centrum waar het eerst 
gewoon leuk was met koninginnedag: met deze 
waanzinnen maak het weer gezellig voor IEDEREEN !! 1 
gezellige dag voor het hele gezin ( spelletjes , rommel-
markt , paardenoptocht etc ) , en 1 nacht met een 
muziekpodium op het kerkplein voor de uitgaande 
jongeren . Daar kon ik me prima in vinden . Nu worden 
er een week van te voren reuze podia opgebouwd , 2 
nachten voor jongeren die voor het grote deel niet in 
Arnhem wonen . Rommelmarkt is afgeschaft . Meeste 
mensen moeten hier vluchten , het is verschrikkelijk , 
die dronken massa . Overal hopen plastic afval ,  
vernieling . kots , er wordt tegen winkels geplast .  
( wc’s stromen over ) . Gemeente Arnhem STOP

• precies

•  probleem is dat overal een festival van gemaakt moet 
worden schijnbaar... De doodsteek voor echte leuke 
evenementen. En harde muziek en bassen compen-
seert dat het geluid/ band middelmatig tot slecht is...

•  ik sluit me helemaal aan! Gemeente Arnhem, zouden 
we als bewoners van het Centrum in gesprek kunnen 
komen?!

•  Gemeente Arnhem Ik zou graag een uitnodiging voor 
een gesprek willen ontvangen Gemeente Arnhem

•  Markt kan alles en groot genoeg . O nee dat mag niet 
is alleen voor de markt 

• heb jij nog verbeterpunten voor Arnhem? Ik wel 

•  ik ook. trek maar bij renkum aan . Dan is toch iets goed 

•  Niet op het ASM terijn, waarvoor hebben we een stadion?

Onder de advertentie met de oproep om naar meedenken.arnhem.nl te gaan, hebben mensen ook nog reacties  
geplaatst. Deze staan hieronder. Er zijn geen reacties gekomen op Instagram

http://meedenken.arnhem.nl
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Reactie per mail n.a.v.  
meedenken in arnhem
•  Woonachtig aan het Paradijs krijg ik veel evenementen 

mee, zondag jl was er op de markt de Luikse markt die 
normaal in het GelreDome is dacht ik. Wij en zeker ook 
een groot aantal buurtbewoners vinden dit bij uitstek 
een markt die helemaal op zijn plaats is op de markt/in 
het centrum. Een leuk gezellig divers publiek en  
de sfeer maakt het ook voor winkels publiek gezellig  
en verrassend. 

•  Een aanrader dus en de tip dit te blijven doen ook  
met bv bloemenmarkt/boekenmarkt oid

•  Compliment voor de geboden mogelijkheid te reageren 
op het aantal evenementen in Arnhem en de locaties 
waar evenementen georganiseerd worden. Evenementen 
en parken zijn zaken die je moet weten te scheiden. 
Grootschalige gebeurens in de parken zouden ingeperkt 
moeten worden (mijn mening). En één ervan zou 
NOOIT meer georganiseerd moeten worden op de tot 
nu toe gebruikelijke locatie: “Arnhem Proeft” in het  
Lauwersgrachtpark. Elke keer tot nu toe was het na 
afloop een chaos. Het groen en de toch al spaarzame 
beplanting herstelde de hele (de laatste jaren ook nog 
eens heel warme) zomer niet meer. De “vewoestijning” 
doet zijn intrede. Een andere plaats in het Centrum 
(Markt of Gele Rijdersplein) zijn geschikter en leveren 
niet het risico van zulke grote groenschade. Arnhem 
moet zo niet willen omgaan met dit (ook) iconische 
(en historische) groen. De ondernemers zullen “balen” 
de echte Arnhemmers zullen “stralen” als dit groen 
eindelijk ook eens de aandacht (en het water) krijgt die 
het verdient.

•  Ik zou willen toevoegen dat in parken en openbare 
terreinen in het groen best wel evenementen en activiteiten 
georganiseerd kunnen worden, maar de schaal en het 
tijdsbestek moeten goed gekaderd worden. 

•  In het buurtpark dat ik onderhoud, park Sacre coeur is dit 
jaar een Indo herdenking- feestbijeenkomst geweest van 
12 tot 17 uur met een grote tent.

•   Het was leuk en mooi en ging prima ook omdat alles 
goed opgeruimd is naderhand. Het kan, maar niet in 
broedtijd en niet te vaak.

•  Parken zijn voor mij vooral voor rust en ontspanning. Ik 
ben blij dat er zoveel mooie parken in Arnhem zijn. En 
geniet er van er in te lopen. 

•  Kleinschalige evenementen prima, maar als er erg veel 
mensen komen, veel lawaai is en of de natuur er onder 
leidt heb ik bezwaren. 

•  En zeker als er opeens wandelpaden afgesloten zijn, 
zoals in park Zijpendaal vorig jaar.
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